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ZÁPIS ze zasedání zastupitelstva č. 1/2024
Město Hrušovany nad Jevišovkou

datum: 14. 3. 2024, čas: 17:00 - anonymizovaná verze zápisu

Prezence:

Přítomni:
(14) Ing. Eliška Volná, Ing. Věra Vráblíková, Gabriela Poppová, Josef Smolík, Jiří Strnad, Dana Cashinová, Bc.
Jiří Makovský, Josef Mažár, Mgr. Veronika Mikysková, Ing. Patrik Reichl MBA, Mgr. Blanka Soukupová,
Pavel Sapoušek, Mgr. Radovan Kovařík, Tomáš Ševčík

Omluveni: (0)
Nepřítomni: (1) Ing. Jiří Šedivý
Hosté:
Předsedající: Ing. Eliška Volná

Přítomno je 14 členů a zastupitelstvo je usnášeníschopné.

Jednání zahájeno 14.03.2024 v 17:02:17
Starostka Ing. Eliška Volná (dále jen starostka) zahájila zasedání zastupitelstva města, přivítala
přítomné zastupitele, občany, hosty a zaměstnance úřadu.
Starostka konstatovala, že v souladu se zákonem 128/2000 Sb. § 96 bylo zasedání připraveno v Radě
města a bylo řádně svoláno.
Přítomni v době zahájení: dle prezenční listiny. Přítomno 14 zastupitelů, hlasuje 14 zastupitelů,
nepřítomen 1 zastupitel – Ing. Jiří Šedivý.
Starostka konstatuje, že dle ustanovení § 92 odst. 3 zákona o obcích je zastupitelstvo
usnášeníschopné.
Starostka konstatuje, že zápis z minulého zasedání ZM byl vyložen k nahlédnutí na MěÚ, nebyl
podepsán všemi ověřovateli (Mgr. Veronikou Mikyskovou) a proto je schválení zápisu jedním z bodů
jednání zastupitelstva.
Vyhláška k tomuto zasedání byla vyvěšena na úřední desce od 7.3.2024.
Starostka oznamuje, že na zasedání ZM je pořizován zvukový záznam a živý video přenos bude
zároveň realizován na platformě Youtube. Odkaz na živý přenos je k dispozici na internetových
stránkách města.
Vzhledem k novému systému přípravy a vedení jednání ZM - Aplikace Usneseni.cz, žádá přítomné o
shovívavost k případným drobným technickým problémů.
Jako zapisovatelka byla předsedajícím určena █████████████████ za sčitatele byl navržen Ing.
Zdeněk Šalomon.

1. Volba pracovních komisí (bod číslo 1)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná

Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:04:48 (zvuk. záznam 0:02:21 - 0:03:56)

Předsedající navrhl jednotlivé členy pracovních komisí
Zapisovatelka: Lenka Bartoňová
Návrhová komise a sčitatel: Ing. Zdeněk Šalomon
Ověřovatelé: Pavel Sapoušek, Gabriela Poppová

Diskuze zahájena v 17:04:48
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Hlasování

pro:
(14) Ing. Věra Vráblíková, Ing. Patrik Reichl MBA, Gabriela Poppová, Jiří Strnad, Josef Smolík, Ing. Eliška
Volná, Pavel Sapoušek, Mgr. Blanka Soukupová, Mgr. Veronika Mikysková, Josef Mažár, Bc. Jiří Makovský,
Tomáš Ševčík, Dana Cashinová, Mgr. Radovan Kovařík

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)
Návrh byl přijat

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:06:23

2. Schválení programu jednání (bod číslo 2)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná

Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:07:15 (zvuk. záznam 0:04:48 - 0:08:32)

Program jednání

1. Volba pracovních komisí
2. Schválení programu jednání
3. Kontrola usnesení
4. Ověření zápisu z jednání zastupitelstva č. 5/2023 ze dne 19.12.2023
5. Prodeje pozemku p.č. 2341/3 o výměře 840 m2
6. Prodej pozemku p.č. 3456/219 o výměře 1m2
7. Státní pozemkový úřad - sdělení - směnná smlouva parc.č. KN 15/2
8. Sdělení Úřady pro zastupování státu ve věcech majetkových
9. Rozpočtové opatření č.10/2023
10. Participativní rozpočet "Hrušovany podle nás" 2024 - schválení projektu
11. Návrh Rozpočtu na rok 2024
12. Poskytnutí programové dotace "Podpora sportu ve městě Hrušovany nad Jevišovkou v roce 2024"
13. Poskytnutí programové dotace "Prevence a požární ochrana - příspěvek profesionálním hasičům
v Hrušovanech nad Jevišovkou v roce 2024"
14. Cyklostezka po hrázi Jevišovkou - DSO Cyklostezka Brno - Vídeň
15. Obecně závazná vyhláška o nočním klidu - projednání žádostí o doplnění vyhlášky
16. NRB Dohoda o narovnání
17. FV - roční plán na rok 2024
18. FV - zápisy
19. Zápis z kontrolního výboru ZM 1/2024
20. Zpráva o stavu veřejného pořádku k územnímu obvodu města Hrušovany nad Jevišovkou
21. Změna výše odměn za výkon neuvolněných funkcí
22. Jednací řád zastupitelstva města - nový, dle aktuální právní úpravy
23. Různé

Diskuze zahájena v 17:07:15
V 17:10:07 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Eliška Volná") v tomto
znění:
Zastupitelstvo schvaluje návrh programu jednání ze zveřejněné pozvánky
Hlasování

pro:
(14) Ing. Věra Vráblíková, Bc. Jiří Makovský, Josef Smolík, Pavel Sapoušek, Mgr. Blanka Soukupová, Tomáš
Ševčík, Gabriela Poppová, Dana Cashinová, Jiří Strnad, Josef Mažár, Mgr. Veronika Mikysková, Ing. Patrik
Reichl MBA, Mgr. Radovan Kovařík, Ing. Eliška Volná

proti (0)
zdržel se: (0)
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nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-1-1/24
zodpovídá:
termín: IHNED (14. 3. 2024)

V 17:10:50 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "B" (navrhovatel: "Eliška Volná") v tomto
znění:
ZM schvaluje diskuzi ke každému bodu zvlášť.
Hlasování

pro:
(14) Ing. Věra Vráblíková, Mgr. Veronika Mikysková, Ing. Eliška Volná, Bc. Jiří Makovský, Dana Cashinová,
Gabriela Poppová, Tomáš Ševčík, Pavel Sapoušek, Josef Mažár, Mgr. Blanka Soukupová, Josef Smolík, Mgr.
Radovan Kovařík, Ing. Patrik Reichl MBA, Jiří Strnad

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-2-1/24
zodpovídá:
termín: IHNED (14. 3. 2024)

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:10:59

3. Kontrola usnesení (bod číslo 3)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná

Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:11:14 (zvuk. záznam 0:08:47 - 0:09:41)

Důvodová zpráva:

Kontrola usnesení ze zasedání ZM č. 1/2023 ze dne 9. 3. 2023 bylo celkem 12 usnesení, všechna
usnesení jsou splněna.

Kontrola usnesení ze zasedání ZM č. 2/2023 ze dne 1. 6. 2023 bylo celkem 23 usnesení, všechna
usnesení jsou splněna.

Kontrola usnesení ze zasedání ZM č. 3/2023 ze dne 31.8.2023 bylo celkem 22 usnesení, všechna
usnesení jsou splněna.

Kontrola usnesení ze zasedání ZM č.4/2023 ze dne 7.11.2023 bylo celkem 4 usnesení, všechna
usnesení jsou splněna.

Kontrola usnesení ze zasedání ZM č. 5/2023 ze dne 19.12.2023 bylo celkem 20 usnesení, všechna
usnesení jsou splněna.

ZM bere na vědomí kontrolu usnesení ze zasedání ZM č. 1/2023 ze dne 9. 3. 2023, ze zasedání ZM č.
2/2023 ze dne 1. 6. 2023, ze zasedání ZM č. 3/2023 ze dne 31.8.2023, ze zasedání ZM č. 4/2023 ze
dne 7.11.2023, ze zasedání ZM č. 5/2023 ze dne 19.12.2023.
Diskuze zahájena v 17:11:14
Zastupitelstvo bere materiály předložené k bodu č. 3 - Kontrola usnesení na vědomí.
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Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:12:08

4. Ověření zápisu z jednání zastupitelstva č. 5/2023 ze dne
19.12.2023 (bod číslo 4)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná

Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:12:13 (zvuk. záznam 0:09:46 - 0:10:54)

Důvodová zpráva:

Zápis č. 5/2023 ze dne 19.12.2023 - Ověřovatel Mgr. Veronika Mikysková, odešla dříve než
zastupitelstvo skončilo a nesplnila tak vůli zastupitelstva, kde byla zvolena jako ověřovatelkou
zápisu. Zároveň tuto skutečnost, že nemůže ověřit zápis z důvodu dřívějšího odchodu uvedla při
odmítnutí ověření zápisu. Na zápis je tak nutno pohlížet jako na neověřený a je nutno jej schválit
zastupitelstvem města.

Zápis je v příloze tohoto bodu.
Diskuze zahájena v 17:12:13
V 17:13:13 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Eliška Volná") v tomto
znění:

Zastupitelstvo schvaluje zápis z jednání zastupitelstva města Hrušovany nad Jevišovkou č.
5/2023 ze dne 19.12.2023.
Hlasování

pro:
(13) Ing. Věra Vráblíková, Mgr. Blanka Soukupová, Josef Smolík, Jiří Strnad, Bc. Jiří Makovský, Pavel
Sapoušek, Ing. Eliška Volná, Josef Mažár, Gabriela Poppová, Dana Cashinová, Mgr. Veronika Mikysková,
Mgr. Radovan Kovařík, Tomáš Ševčík

proti (0)
zdržel se: (1) Ing. Patrik Reichl MBA
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-3-1/24
zodpovídá: Ing. Eliška Volná
termín: 28. 3. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:13:21

5. Prodeje pozemku p.č. 2341/3 o výměře 840 m2 (bod číslo 5)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná, zpracovatel : ███████████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:13:52 (zvuk. záznam 0:11:25 - 0:23:51)

Důvodová zpráva:

Věc: Prodej pozemku p.č. 2341/3 o výměře 840 m2 v k. ú. Hrušovany nad Jevišovkou.

Druh pozemku: Ostatní plocha

Žadatel:█████████████████████████████████████████████████████████████
█
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Záměr prodeje byl schválen Radou města dne 1.11.2023 na jednání č. 17/2023 usnesením č.
UR-302-17/23 s podmínkou doplněním studie či projektu k plánované stavbě a byl vyvěšen na úřední
desce od 13.11.2023 do 6.12.2023. Zároveň byl zadán k vypracování posudek na žádanou část
parcely. Posudek byl doručen 15.11.2023 s výslednou částkou 74 489,- Kč. A to konkrétně :
Oceňovaný pozemek 68 653Kč + porosty 5 836 Kč. Na dotaz tvorby ceny bylo zodpovězeno, že vliv
posouzení ocenění pozemku dle územního plánu, tj. pozemek není jako stavební ale „zastavitelný“
což je rozdíl v koeficientu redukce – 0,300. Pozemek je samostatný, není zázemím domu či stavby.
Porovnávaný pozemek v blízkosti, který měl vyšší ocenění byl zázemím domu což je významný
cenotvorný vliv.
Během vyvěšení Záměru prodeje pozemku na úřední desce byla osobně doručena Žádost o koupi
pozemku 2341/3 od pana ██████████████████████████████████████████████████
███████████████████.
Na schůzi Rady města č. 2/2024 dne 31.1.2024 prodej pozemku p.č. 2341/3 o výměře 840 m2 v k.ů.
Hrušovany nad Jevišovkou nebyl Zastupitelstvu města prodej pozemku za cenu 74 489,- + DPH
doporučen. Do termínu Rady města nebyla splněna podmínka doplnění studie či projektu k
plánované stavbě.
Protože o prodej projevilo zájem více žadatelů je na zvážení, zda neschválit nový záměr prodeje
pozemku obálkovou metodou, aby bylo dosaženo nejlepší nabízené ceny, jako to bylo v minulosti
navrhováno v obdobných případech nebo realizováno u pozemků určených k výstavbě RD.
Diskuze zahájena v 17:13:52
Zastupitel pan Ševčík uvedl, že nesouhlasí s cenou 74 000 Kč. Uvedl, že odhad je o 90% jinde než by
měl být. V tomto případě navrhnul dražbu pozemku z důvodu , aby se město zachovalo jako řádný
hospodář.
Starostka sdělila, že s cenou nesouhlasila ani RM na svém zasedání , proto byl osloven znalec (zda
nedošlo k administrativní chybě).
Město obdrželo od znalec opět stejnou částku a to 74 489 Kč + DPH.
Zastupitel Ing. Reichl uvedl, že nemá protinávrh, ale bude hlasovat proti a dále sdělil, že by byl pro
tento pozemek neprodávat vůbec. Také sdělil, že je pro do budoucna změnit územní plán (možnost
výstavby) zpět zeleň a veřejný prostor.
Starostka uvedla, že po pozemkových úpravách se město bude věnovat územnímu plánu.
Zastupitel Mgr. Kovařík sdělil, že je také proti prodeji tohoto pozemku a také, že je proti tomu se
zbavovat zeleně (intravilán zeleně města).
Na RM bylo doporučeno, pokud tento pozemek prodat tak jedině obálkovou metodou.
Zde vyvstává problém v tom, že město dosud neví, co žadatelé plánují na tomto pozemku.
Starostka navrhla tento bod odročit a vyzvat žadatelé o předložení vizualizace nebo dojde k
hlasování, že město tento pozemek prodávat nebude.
Zastupitel Smolík navrhnul, aby byl do příštího zasedání zastupitelstva vymyšlen systém pozemků,
které jsou v územním plánu jako zastavitelná část.
Bylo diskutováno ohledně prodání tohoto pozemku (zda město si nemá nechat tento pozemek) nebo
odročit tento bod.
Tajemník doplnil, že zastupitelé by také mohli hlasovat o záměru prodeje a pokud by hlasování bylo
negativní , tak by vůle zastupitelstva byla taková, pozemek neprodávat.
Diskutováno ohledně záměru, který by byl schvalován na zastupitelstvu.
Starostka uvedla , že RM schvalovala pouze záměr a vyvěšení.
Do diskuze vstoupil žadatel o tento pozemek pan ████████Uvedl, že záměr není úplně jasný, na
zastupitelstvu neuvedl , co do budoucna plánuje. Sdělil, že by nebyl problém vypracovat záměr, jak
to bude vypadat a co by tam mohlo být. Sdělil, že autoservis to nebude.
V 17:14:21 přišel Ing. Jiří Šedivý, přítomno 15 zastupitelů.

Aktualizovaný stav prezence:

Přítomni:
(15) Ing. Eliška Volná, Ing. Věra Vráblíková, Gabriela Poppová, Josef Smolík, Jiří Strnad, Dana Cashinová, Bc.
Jiří Makovský, Josef Mažár, Mgr. Veronika Mikysková, Ing. Patrik Reichl MBA, Mgr. Blanka Soukupová, Pavel
Sapoušek, Tomáš Ševčík, Mgr. Radovan Kovařík, Ing. Jiří Šedivý

Omluveni: (0)
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Nepřítomni: (0)

V 17:26:01 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "C" (navrhovatel: "Eliška Volná") v tomto
znění:

ZM schvaluje záměr prodeje pozemku p.č. 2341/3 o výměře 840 m2 v k. ú. Hrušovany nad
Jevišovkou.
Hlasování
pro: (6) Tomáš Ševčík, Jiří Strnad, Mgr. Blanka Soukupová, Gabriela Poppová, Josef Smolík, Bc. Jiří Makovský

proti (8) Mgr. Veronika Mikysková, Ing. Patrik Reichl MBA, Mgr. Radovan Kovařík, Dana Cashinová, Josef Mažár,
Pavel Sapoušek, Ing. Jiří Šedivý, Ing. Věra Vráblíková

zdržel se: (1) Ing. Eliška Volná
nehlasoval: (0)

Návrh nebyl přijat

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:26:18

6. Prodej pozemku p.č. 3456/219 o výměře 1m2 (bod číslo 6)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná, zpracovatel : ███████████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:26:25 (zvuk. záznam 0:23:58 - 0:25:40)

Důvodová zpráva:

Věc: Prodej pozemku p.č. 3456/219 o výměře 1m2 v k.ú. Hrušovany nad Jevišovkou
žadatel: ██████████████████████████████████████████████████████
druh pozemku: ostatní plocha
územní plán: Vz – plochy zemědělské výroby
inženýrské sítě: -
znaleckým posudkem přilehlého pozemku zjištěna cena za m2 : 206 Kč + DPH

cena : 206 Kč + DPH

Pozemek se nachází na ulici Příkopy u budovy sklípku ve vlastnictví žadatele.
Rada města Hrušovany nad Jevišovkou na svém zasedání č. 3/2024 dne 12.2.2024 schválila
usnesením č. UR-49-3/24 prodej části pozemku p.č. 3456/219 o výměře 1 m2 v k.ú. Hrušovany nad
Jevišovkou.

Znaleckým posudkem přilehlého pozemku byla zjištěna cena 206 Kč za m2 + DPH.
Diskuze zahájena v 17:26:25
██████████████████ informovala zastupitelé, že znaleckým posudkem zjištěna cena za m2 :
206Kč + DPH. Pozemek se nachází na ulici Příkopy u budovy sklípku ve vlastnictví žadatele.
V 17:27:56 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Eliška Volná") v tomto
znění:

ZM schvaluje prodej části pozemku 3456/219 o výměře 1 m2 v k.ú. Hrušovany nad
Jevišovkou panu █████████████████████████████████████████████████████
█████████ za cenu 206/m2 + DPH.
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Hlasování

pro:
(13) Josef Mažár, Josef Smolík, Jiří Strnad, Bc. Jiří Makovský, Ing. Patrik Reichl MBA, Gabriela Poppová, Ing.
Jiří Šedivý, Mgr. Blanka Soukupová, Ing. Věra Vráblíková, Pavel Sapoušek, Mgr. Radovan Kovařík, Ing.
Eliška Volná, Tomáš Ševčík

proti (0)
zdržel se: (2) Mgr. Veronika Mikysková, Dana Cashinová
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-4-1/24
zodpovídá: ██████████████████
termín: 28. 3. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:28:07

7. Státní pozemkový úřad - sdělení - směnná smlouva parc.č. KN
15/2 (bod číslo 7)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná, zpracovatel: ██████████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:28:28 (zvuk. záznam 0:26:01 - 0:36:48)

Důvodová zpráva:

Státní pozemkový úřad informoval ohledně návrhu třetí strany ke směně pozemku parc.č. 15/2 o
výměře 3242m2, který město Hrušovany nad Jevišovkou užívá na základě pachtovní smlouvy
199N18/27 ze dne 1.9.2018.

Pokud by město projevilo zájem, je nutno náhradou nabídnout jiné zemědělské pozemky o minimální
2násobné výměře požadovaného pozemku.

V případě zájmu by následně proběhla soutěž o podání nejvýhodnější nabídky, jejímž kritériem bude
výše náhradou nabídnuté výměry.
Diskuze zahájena v 17:28:28
Starostka uvedla , že se jedná se o pozemek v části parku, za rybníkem DPS. Pokud by si ho chtělo
město ponechat, muselo by město nabídnout dvojnásobné množství pozemku. Byl vznesen dotaz na
zastupitelé ohledně směny pozemku.
Zastupitel Strnad byl pro si pozemek ponechat.
RM na svém zasedání navrhla pozemek, který se nachází v sadě. (město tento pozemek nevyužívá a
do budoucna zde povede rychlovlak).
Proběhla diskuze ohledně vytipování pozemků, které by měla určit RM a poté by došlo k předložení
zastupitelstvu. (par. č. , výměry, atd. )

Zastupitel Ing. Reichl požádal radu k vytipování pozemků.
Starostka se dotazovala zastupitelů , zda souhlasí s tím , že směna by se týkala pozemku v sadu.

Do diskuze vstoupil občan pan ███████– dotazoval se zda pozemky v sadě, nejsou vhodnou
lokalitou pro případný vrt pitné vody. Uvedl, že vycházel z geologického průzkumu.
Zastupitel Smolík uvedl, že co se týče vrtu, tak ten na pozemku - sad nepůjde.

Zastupitel Mgr. Kovařík byl pro směnit pozemek, protože v intravilánu město získá krásný pozemek,
který je součástí zámeckého parku.
Dále sdělil, že pokud by se jednalo o nový vrt a starý by byl zrušen , vsakovací kužel , který by
umožnil vytvoření nového vrtu je asi 800m. Do budoucna kdyby došlo k vytvoření nového vrtu ve
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vzdálenosti 1 km od starého vrtu tak by to šlo. Zde by bylo třeba vědět kde a kudy je plánovaný
koridor.
V 17:39:06 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Eliška Volná") v tomto
znění:

ZM schvaluje projevení zájmu o směnu pozemku parc.č. 15/2 o výměře 3242m2 ve
vlastnictví Státního pozemkového úřadu a pověřuje RM k vytipování pozemků, za které by
bylo možno pozemek směnit.
Hlasování

pro:
(15) Ing. Patrik Reichl MBA, Tomáš Ševčík, Josef Smolík, Mgr. Veronika Mikysková, Ing. Věra Vráblíková,
Dana Cashinová, Bc. Jiří Makovský, Mgr. Blanka Soukupová, Gabriela Poppová, Pavel Sapoušek, Josef
Mažár, Ing. Jiří Šedivý, Ing. Eliška Volná, Jiří Strnad, Mgr. Radovan Kovařík

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-5-1/24
zodpovídá: ██████████████████
termín: 31. 12. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:39:15

8. Sdělení Úřady pro zastupování státu ve věcech majetkových (bod
číslo 8)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná, zpracovatel:████████████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:39:23 (zvuk. záznam 0:36:56 - 0:37:49)

Důvodová zpráva:

Úřad pro zastupování státu ve věcech majetkových (dále jen „Úřad“), informoval o bezúplatném
převodu pozemků pozemková parcela číslo 12032 a pozemková parcela číslo 12673 v k.ú. Hrušovany
nad Jevišovkou.

„Sdělujeme Vám, že v rámci schvalovacího procesu Úřadu bylo rozhodnuto o bezúplatném převodu
daného pozemku do vlastnictví Vašeho města s omezujícími a zavazujícími podmínkami na dobu 10
let a se zřízením věcného práva zákazu zcizení a zatížení.
V současné době probíhá příprava smlouvy o bezúplatném převodu, po schválení návrhu smlouvy
vám bude tato smlouva v průběhu druhého čtvrtletí zaslána k podpisu.
Diskuze zahájena v 17:39:23
Tento materiál se bere pouze na vědomí, jedná se o pozemky podél stávající cyklostezky, celkem o 72
m2 (p.č. 12032) a 274 m2(p.č.12673).
Zastupitelstvo bere materiály předložené k bodu č. 8 - Sdělení Úřady pro zastupování státu
ve věcech majetkových na vědomí.

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:40:16

9. Rozpočtové opatření č.10/2023 (bod číslo 9)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná, zpracovatel : █████████████████████
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Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:40:21 (zvuk. záznam 0:37:54 - 0:38:22)

Důvodová zpráva:

Předkládám ZM provedené poslední Rozpočtové opatření č 10/2023. Toto ROč.10/2023 bylo
provedeno na základě schválení ZM, usnesení číslo:
UZ-6-1/23
ZM schvaluje rozpočet města pro rok 2023 takto: Celkové příjmy rozpočtu ve výši 96 234 000 Kč,
Financování ve výši 48 381 600 Kč, Celkové výdaje rozpočtu ve výši 144 615 600 Kč.
ZM schvaluje Rozpočet na rok 2023, tak jak byl zveřejněn.
ZM bere na vědomí rozpis Rozpočtu na rok 2023.
ZM schvaluje závazné ukazatele dle tabulky č.1, 2 v tabulkové části materiálu Návrh Rozpočtu města
na rok 2023.
ZM schvaluje, že ve výdajové stránce rozpočtu nesmí být jednotlivými příkazci operací překročen jim
stanovený objem provozních a investičních výdajů dle jednotlivých paragrafů schváleného rozpočtu
pro rok 2023. V rámci paragrafů se změna v jednotlivých položkách výdajů kromě mzdových povoluje
provést RM v rámci Rozpočtového opatření.
ZM zmocňuje RM ke schvalování rozpočtových opatření, týkajících se zapojení účelových dotací do
rozpočtu města.
ZM dále stanovuje, že při realizaci jmenovitých investičních akcí lze do výše 5% rozpočtu akce použít
investiční prostředky na související neinvestiční výdaje. Za mzdové položky se považují tyto položky
50XX a 5424. Celkový objem mzdových položek u jednotlivých paragrafů rovněž nesmí být
překročen, záměna mezi jednotlivými mzdovými položkami je povolena provést RM v rámci
Rozpočtového opatření.
ZM pověřuje RM popřípadě starostku k 31.12. provést rozpočtové opatření k rozpočtu za rok 2023
pro operace, které vzniknou za období od data 10. 3. 2023 do 31. 12. 2023 zejména pro tyto
rozpočtové změny:
Upřesnění výše transferů v případech jejich vypořádání nebo z jiných důvodů, předběžné opatření se
schvaluje na změny výdajové i příjmové položky transferů nebo položky finančního vypořádání.
Výdaje k odvracení škod, prevenci havárií, řešení havárií a živelních pohrom, výdaje ve stavu nouze,
výdaje na vyměřené pokuty, výdaje dle pravomocného rozhodnutí soudu a další výdaje, kde může
dojít ke škodám z důvodu časového prodlení. Změny rozpočtu v důsledku upřesnění členění dle
rozpočtové skladby v případech přesunu příjmů, výdajů a financování.
Diskuze zahájena v 17:40:21
Starostka sdělila, že se jedná o rozpočtové opatření, které se dělá vždy na konci roku a je to proto,
aby na položkách nebylo překročeno nad 100%. Rozpočet se schvaluje na paragrafy. Tento materiál
je také pouze na vědomí.
Zastupitelstvo bere materiály předložené k bodu č. 9 - Rozpočtové opatření č.10/2023 na
vědomí.

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:40:49

10. Participativní rozpočet "Hrušovany podle nás" 2024 - schválení
projektu (bod číslo 10)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná, zpracovatel: Ing. Zdeněk Šalomon

Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:40:54 (zvuk. záznam 0:38:27 - 0:43:06)

Důvodová zpráva:

Na základě schválených Zásad participativního rozpočtu města Hrušovany nad Jevišovkou
(7.11.2023, usn.č. UZ-66-4/23) byly provedeny jednotlivé kroky dle těchto zásad.
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1. od 15.11.2023 do 15.1.2024 bylo možno podávat návrhy projektů.

2. Dle informací od koordinátora participativního rozpočtu zastupitele Ing. Patrika Reichla, MBA byly
v předmětném termínu obdrženy 3 návrhy projektů, z nichž pouze jeden splnil podmínky zásad. Viz.
podrobněji e-mail koordinátora všem zastupitelům ze dne 16.1.2024. Stručně pak následovně:
projekt "Horolezecká stěna u sportovní haly" nedodal v termínu rozpočet projektu a podpisový arch
projekt "Rychlá kolečka a nožky aneb chceme v Hrušovanech dráhu pro koloběžky" splnil všechny
podmínky uvedené v Zásadách
projekt "PRIMAVERA cyklozávody 2024" projekt dodal potřebné přílohy, ale je v rozporu se
Zásadami, protože se jedná o tzv. "měkký" projekt.

3. Tyto informace byly předloženy dle čl. 5 Zásad RM k posouzení a zároveň byla prověřena možnost
realizace projektu "Rychlá kolečka a nožky aneb chceme v Hrušovanech dráhu pro koloběžky"
příslušnými odbory městského úřadu. RM usnesením ze dne 31.1.2024 č. UR-37-2/24 potvrdila, že
podmínky Zásad splňuje pouze projekt uvedený v předchozí větě.

4. Od 22.2.2024 do 13.3.2024 je spuštěna Anketa v systému Munipolis - hlasování dle čl. 6 Zásad
(postupem uvedeným v zásadách). Byť jde o jediný projekt Zásady neřeší situaci, kdy je podán jen
jeden projekt jinak a tak musel být tento postup dodržen. Zároveň je umožněno i hlasování pomocí
hlasovacího lístku v místní knihovně. Tím, že lze dávat kladné i záporné hlasy se ověří zájem
veřejnosti na realizaci předmětného projektu.

5. ZM je tak předkládán projekt "Rychlá kolečka a nožky aneb chceme v Hrušovanech dráhu pro
koloběžky" ke schválení realizace dle čl. 7 odst. 3 Zásad. Zároveň bude při jednání ZM sdělen
výsledek ankety.

Informace k projektu: "Rychlá kolečka a nožky aneb chceme v Hrušovanech dráhu pro koloběžky"
Krátký popis projektu: Cílem projektu je vybudování víceúčelového modulárního (tj. do budoucna
rozšířitelného) pumptracku o délce 29 metrů jako jedinečného typu sportovního zařízení, které
využívá jako hnací sílu k pohybu jezdce na koloběžce, kole, longboardu a inline bruslích "pumpování"
namísto šlapání a odrážení. Jízda na modulárním pumptracku je bezpečná zábavná a přispívá k
rozvoji aktivního životního stylu a široké škály pohybových dovedností všech jeho uživatelů. Cílem je
vybudování bezpečného sportoviště pro tento druh zábavy i v návaznosti na novou zástavbu bytových
domů. Při výstavbě bude využita i komunitní spolupráce na terénních úpravách potřebných pro
realizaci a provoz projektu.
Místo realizace: pozemek p.č. 10174, kat. území Hrušovany nad Jevišovkou u ul. Novosady a
Dělnická Rozpočet: 495 733 Kč
Navrhovatel:████████████████████████████████████████████████████████

Bližší informace o projektu - přílohy k podanému návrhu (vyjma podpisového archu) - jsou v příloze
tohoto bodu.

Doplnění 14.3.2024: Výsledek ankety - v systému Munipolis hlasovalo celkem 65 respondentů z nich
5 dalo záporný hlas a 60 kladný hlas uvedenému projektu. Formu hlasování v městské knihovně
využilo 13 respondentů, všichni dali kladný hlas uvedenému projektu. Výsledná bilance tak je
60+13-5, tj. 68 hlasů pro realizaci projektu.
Diskuze zahájena v 17:40:54
Tajemník uvedl, že v materiálech je podrobně popsáno, jak postupovalo schvalování parcipativního
rozpočtu a také i následné kroky.
Jediný projekt, který splnil podmínky je nazvaný "Rychlá kolečka a nožky aneb chceme v
Hrušovanech dráhu pro koloběžky".
V souladu se zásadami bylo provedeno hlasování, které probíhalo až do včerejšího dne.
Informoval zastupitelé , že hlasovalo celkem 65 respondentů v systému Munipolis , z nich 5 dalo
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záporný hlas a formou hlasování městské knihovny využilo 13 respondentů s kladným hlasem .
Výsledná bilance je 68 hlasů pro realizaci projektu.
Zastupitel Ing. Reichl poděkoval tajemníkovi za součinnost, za přípravu podkladů materiálu u
hlasování.

Zastupitelka Cashinová vznesla dotaz ohledně toho, zda město bude využívat dotaci ohledně tohoto
projektu, pokud dojde ke schválení.
Jedná se o dotační program Podpora rozvoje cyklistiky a cyklistické dopravy v JMK v roce 2024,
který je možné využít pro tuto akci.
Starostka města poděkovala přítomným autorům.
V 17:44:39 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Eliška Volná") v tomto
znění:

ZM schvaluje realizaci projektu Participativního rozpočtu "Hrušovany podle nás" 2024 s
názvem "Rychlá kolečka a nožky aneb chceme v Hrušovanech dráhu pro koloběžky" v roce
2024 s předpokládanými náklady 495 733 Kč.
Hlasování

pro:
(15) Ing. Věra Vráblíková, Tomáš Ševčík, Josef Smolík, Bc. Jiří Makovský, Josef Mažár, Ing. Jiří Šedivý, Ing.
Patrik Reichl MBA, Pavel Sapoušek, Jiří Strnad, Mgr. Blanka Soukupová, Ing. Eliška Volná, Gabriela
Poppová, Mgr. Radovan Kovařík, Mgr. Veronika Mikysková, Dana Cashinová

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-6-1/24
zodpovídá: Ing. Eliška Volná
termín: 31. 12. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:45:33

11. Návrh Rozpočtu na rok 2024 (bod číslo 11)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná, zpracovatel : Ing. Věra Vráblíková

Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:45:37 (zvuk. záznam 0:43:10 - 3:36:56)

Důvodová zpráva:

Předkládám v souladu se zákonem č.250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů ke
schválení zastupitelstvu města návrh Rozpočtu města na rok 2024.
Rekapitulace rozpočtového procesu:
sestavit a projednat s třetími osobami (nepřímo zákon č.320/2001 Sb.,)
projednat s finančním výborem (§117 až 119, zákon č.128/2000 Sb.,)
zveřejnit návrh rozpočtu na 15 dnů (§11,zákon č.250/2000 Sb.,)
schválit rozpočet zastupitelstvem (§11, zákon č.250/2000 Sb.,)
udělat podrobný rozpis rozpočtu (§14, zákon 250/2000 Sb.,)
provádět kontrolu plnění rozpočtu v souladu se zákonem č.320/2001., o finanční kontrole (§15, zákon
č.250/2000 Sb.,)
přijímat rozpočtová opatření a číslovat je (§16, zákon č.250/2000 Sb.,)

Plnění rozpočtu k 31. 12. 2023 naleznete na www.hrusovany.cz
https://rozpocet.alis.cz/00292877/2023
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Další srovnání s rokem 2023 obsahuje návrh rozpočtu na rok 2024. Tento dokument naleznete v
příloze a na www.hrusovany.cz
Podrobné zhodnocení shodnocení roku 2023 připravujeme v Závěrečném účtu města Hrušovany nad
Jevišovkou za rok 2023.
Rekapitulace:
Dne 20. 2. 2024 svolala starostka města jednání zastupitelů ohledně přípravy rozpočtu na rok 2024,
jednání bylo přítomno 9 zastupitelů.
Dne 26. 2. 2024 bylo svoláno další jednání zastupitelů ohledně návrhu rozpočtu na rok 2024, jednání
svolal Ing. Patrik Reichl. V době přípravy podkladů pro zastupitelstvo nebyl dodán žádný písemný
materiál.
Předložený návrh Rozpočtu města na rok 2024 byl projednán RM, dále na zasedání RM dne 4. 3.
2024 a doporučen ZM ke schválení.
FV projednal návrh Rozpočtu na rok 2024 dne 27. 2. 2024 a doporučil ZM schválit tak jak byl
zveřejněn.
Návrh Rozpočtu na rok 2024 byl vyvěšen na webových stránkách města a úřední desce od 26. 2.
2024.
Součástí vyvěšeného návrhu Rozpočtu na rok 2024 je informace o schválení, úpravě a plnění
rozpočtu za rok 2023. Tento materiál je zveřejněn na www.hrusovany.cz a úřední desce.
Rozpočtové příjmy, výdaje a financování uskutečněné v době platnosti Rozpočtového provizoria na
rok 2024 se stávají příjmy, výdaji a financováním rozpočtu po jeho schválení. Schválené rozpočtové
provizorium je zveřejněno na www.hrusovany.cz v záložce rozpočet.
Návrh Rozpočtu na rok 2024 reaguje na schválený Strategický plán rozvoje města Hrušovany nad
Jevišovkou 2021 – 2027.
Do návrhu Rozpočtu na rok 2024 jsou zapracovány podmínky schváleného základního finančního
rámce Programu podpory z rozpočtu Města Hrušovany nad Jevišovkou na rok 2024.

Dle požadavku zastupitelky D. Cashinové zaslaný e-mailem dne 17. 2. 2024, č.j. MUHR 1036/2024
předkládám ZM stavy účtů města Hrušovany nad Jevišovkou ke dni 31. 12. 2023:
ČS, a. s. - běžný účet 5 747 429,12 Kč

KB, a. s. - běžný účet 34 078,74 Kč

ČNB - běžný účet 1 127 094,03 Kč

ČSOB, a. s. - spořící účet 20 346 175,66 Kč

ČS, a. s. - spořící účet 15 785 164,83 Kč

KB, a. s. - spořící účet 16 251 160,36 Kč

ČS, a. s. - zvláštní účet pro vodní hospodářství 7 570 048,70 Kč

ČS, a. s. - bar ve Sportovní hale 1 375,29 Kč

ČS, a. s. - sociální fond 262 047,47 Kč

celkem: 67 124 574,20 Kč

Tabulka číslo 1- návrh Rozpočtu města na rok 2024, zveřejněný na úřední desce od 26. 2. 2024 -
závazný ukazatel
Tabulka číslo 2 -Rozpočtu města na rok 2024 pro zřízené příspěvkové organizace - závazný ukazatel
Rozpočtu města na rok 2024

Název příspěvkové organizace Příspěvek na provoz na rok
2024

Mateřská škola, Hrušovany nad Jevišovkou, okres Znojmo,
příspěvková organizace, IČO: 75024047 1 598 000,00 Kč
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Základní škola, Hrušovany nad Jevišovkou, okres Znojmo,
příspěvková organizace, IČO: 75024039 4 297 000,00 Kč

Celkem příspěvek na provoz 5 895 500,00 Kč

Informace k navrženému Rozpočtu pro rok 2024:
Financování: v návrhu Rozpočtu pro rok 2024 je navrženo financování ve výši 48 514 300 Kč -
splátka úvěrů města ve výši 6 475 000 Kč = 42 039 300 Kč.

Ve Financování je počítáno s rezervou, která by byla zapojena v rámci Rozpočtového opatření do
Rozpočtu roku 2024 například v případě výpadku výběru daní, výpadku příjmů v důsledku neprodání
pozemků určených k výstavbě rodinných bytů, nebo k financování výdajů nezahrnutých do návrhu
rozpočtu pro rok 2024. V neposlední řadě rezerva počítá i s možností vzniku neočekávaných výdajů
spojených zejména s výdaji k odvracení škod, prevenci havárií, řešení havárií a živelních pohrom,
nebo výdaji ve stavu nouze atd.

Důvodová zpráva k protinávrhu ze dne 14.3.2024 od Ing. Patrika Reichla, MBA: Po dohodě se
některými zastupiteli, kteří nejsou zastoupeni ve vedení města navrhuji protinávrh, který považuji za
kompromisní s RM schváleným návrhem rozpočtu města na rok 2024. Velké investiční akce, které
jsou v návrhu rozpočtu předloženým RM mají většinovou podporu vyjma investic do rekonstrukce
zámku. Jedná se o velmi nákladnou investici, u které není většinová shoda na jejím účelu nejen v
zastupitelstvu města, ale také mezi občany. Proto předkládám protinávrh rozpočtu města na rok
2024, který obsahuje jedinou faktickou změnu a to je vypuštění 15 mil. Kč na rekonstrukci zámku. V
předchozím volebním období bylo mezi zastupiteli dohodnuto, že se dokončí oprava střechy, aby byl
zámek stabilizován a poté se provede širší diskuze i s veřejností, jak se zámkem naložit. To však
neproběhlo. Mimo město v nadcházejících letech čekají obrovsky investičně náročné stavby jako je
kanalizace za řekou, přivaděč vody Pastviny, cyklostezka, dokončení Centrálu, nové zázemí pro ZUŠ,
postupná obnova staré kanalizace, rekonstrukce ulic R. Armády a Lidická, výstavba nových
nájemních bytů např. pro lékaře, učitele, atd. Ušetřené prostředky se budou hodit na tyto investice.
V tuto chvíli je nutné dokončit projektovou přípravu na tyto projekty, aby se v následujících letech
mohla započít výstavba.
Diskuze zahájena v 17:45:37
Starostka sdělila, že dnešního dne přišel protinávrh rozpočtu, o kterém se bude hlasovat jako první,
byl poslán zastupitel Ing. Reichlem.
Ing. Reichl sdělil, že proběhla schůzka k rozpočtu. Jediná změna vypuštění 15 mil. Kč na
rekonstrukci zámku, balančně navrhnul o to snížit financování na příjmové straně. Investovat 15 mil
Kč na jiné např. : převaděč Pastviny, kanalizace za řekou, nové zázemí pro uměleckou školu,
rekonstrukce Armády a Lidické.
Starostka dala hlasovat o předloženém protinávrhu rozpočtu.
V 17:48:43 předsedající zahájil hlasování o protinávrhu usnesení "PA1" (navrhovatel: "P. Reichl") v
tomto znění:

ZM schvaluje rozpočet města pro rok 2024 takto: Celkové příjmy rozpočtu ve výši 109 839
100 Kč, Financování ve výši 27 038 300 Kč, Celkové výdaje rozpočtu ve výši 136 878 400
Kč.ZM schvaluje Rozpočet na rok 2024, tak jak byl zveřejněn s předloženými úpravami v
protinávrhu.ZM bere na vědomí rozpis Rozpočtu na rok 2024 s předloženými úpravami v
protinávrhu.ZM schvaluje závazné ukazatele dle tabulky č.1, 2 v tabulkové části materiálu
Návrh Rozpočtu města na rok 2024 s předloženými úpravami v protinávrhu.ZM schvaluje,
že ve výdajové stránce rozpočtu nesmí být jednotlivými příkazci operací překročen jim
stanovený objem provozních a investičních výdajů dle jednotlivých paragrafů schváleného
rozpočtu pro rok 2024. V rámci paragrafů se změna v jednotlivých položkách výdajů
kromě mzdových povoluje provést RM v rámci Rozpočtového opatření.ZM zmocňuje RM
ke schvalování rozpočtových opatření, týkajících se zapojení účelových dotací do rozpočtu
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města za podmínky, že příjem do rozpočtu města z těchto účelových dotací vyplývá ze
zákona (například je určen na výkon státní správy jako je konání voleb apod.) a nebo
podání žádosti o účelovou dotaci bylo předem schváleno zastupitelstvem města.ZM
pověřuje starostku k 31.12. provést rozpočtové opatření k rozpočtu za rok 2024 pro
operace, které vzniknou za období od data 15. 3. 2024 do 31. 12. 2024 zejména pro tyto
rozpočtové změny:Upřesnění výše transferů v případech jejich vypořádání nebo z jiných
důvodů, předběžné opatření se schvaluje na změny výdajové i příjmové položky transferů
nebo položky finančního vypořádání. Výdaje k odvracení škod, prevenci havárií, řešení
havárií a živelních pohrom, výdaje ve stavu nouze, výdaje na vyměřené pokuty, výdaje dle
pravomocného rozhodnutí soudu a další výdaje, kde může dojít ke škodám z důvodu
časového prodlení. Změny rozpočtu v důsledku upřesnění členění dle rozpočtové skladby
v případech přesunu příjmů, výdajů a financování.
Hlasování
pro: (7) Ing. Patrik Reichl MBA, Josef Mažár, Ing. Jiří Šedivý, Dana Cashinová, Mgr. Radovan Kovařík, Tomáš

Ševčík, Mgr. Veronika Mikysková

proti (8) Josef Smolík, Ing. Eliška Volná, Mgr. Blanka Soukupová, Ing. Věra Vráblíková, Jiří Strnad, Bc. Jiří
Makovský, Pavel Sapoušek, Gabriela Poppová

zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)
Návrh nebyl přijat

Starostka informovala zastupitelé, že také byla svolána schůzka zastupitelů, výsledkem byl návrh,
který byl vyvěšen 26.2. a dala o tomto návrhu rozpočtu na rok 2024 hlasovat, který je pouze doplněn
o zámek - uvedla, že je to kulturní památka, o kterou by se město mělo starat.

Zastupitel Mgr. Kovařík se omluvil, že se neúčastnil rozpočtových schůzek a také se omluvil , že
materiál - dotazy , zaslal teprve včerejšího dne. Proběhla obšírná diskuze ohledně položek v rozpočtu
na rok 2024.
Mgr. Kovařík se dotazoval na jednotlivé položky .
Položka 5169 - komunikace, paragraf 2212 částka 200 000 Kč(jedná se o digitální mapu, pasport
veškerých komunikací)
položka 6121 - budovy parkoviště ulice Boční (zadáno projektantovi , proběhne jednání s policií a
poté se bude vědět, kolik bude míst na stání)
náměstí Míru - zde se jedná také o projektovou dokumentaci, pravá strana náměstí a cesta za českou
spořitelnou až po E.ON.
zpevněna plocha ulice Nádražní 1 mil. Kč - zadání projektové dokumentace před Svídou (proj.
dokumentace není hotová, není možná domluva s policí)
položka 6121- chodník Drhnolecká , Znojemská, Mokrá , Hrabětická 2 mil. Kč (zadané projektové
dokumentace, realizace ulice Drhnolecká, která je před dokončením, dosud není zaplaceno , proto se
musí převézt do tohoto rozpočtu).
Starostka uvedla odkud kam má být chodník vedený.
paragraf 2223 - dopravní průzkum
Místostarostka sdělila, že se jednalo o měření rychlosti , které již proběhlo, průzkum je k dispozici, je
možno zaslat. Měřila se rychlost a zajišťovalo se měření v Hrušovanech, proběhlo to v loni, letos
vyfakturováno.
položka 5169 - 200 000 Kč - kamerové zkoušky (otevřená položka , např. oprava)
položka 5171 - 2 115 000Kč - jedná se o položku na kanalizaci, v příloze rozepsané (předpokládaná
obnova vodovodu a kanalizace - vybudování uklidňovací šachty na ČOV- vše podrobně vypsané, jde to
z fondu obnovy )
položka 6121 - budovy pravobřežní kanalizace (část ceny kanalizace za řekou, jedná se o kanalizaci
od Jevišovky po odbočku na Vapas, jedná se o první etapu, která je zpracovaná, máme požádáno o
stavební povolení)
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Zastupitelka Cashinová upozorňuje zastupitelé na rostoucí výdaje.
položka 5171 - Kanalizace a ČOV, Pošťák - 300 000Kč (jedná se o projektovou dokumentaci, vyčistění
poštáku)
položka 3111 - mateřská škola - jedná se o nové herní prvky, cena vychází z návrhu, který dostala
paní ředitelka a po schválení rozpočtu dojde k soutěžení.
položka 5571 - 800 000 Kč - základní škola: jedná se o předpoklad práce na dvoře (úprava dvora na
ZŠ), projekt zatím není
5171 - letní kino, běžné opravy zdi ( v rozpočtu byla jen napsaná, jedna půlka zdi byla udělaná loni,
druhá půlka by se měla opravit letos, jedná se o běžné opravy, které tam vyvstanou, letos by se měly
opravovat záchody)
4 000 000 Kč krovy (jedná se o 4 000 000Kč , které jsou sporné a musejí být v rozpočtu), tyto peníze
byly i v loni v rozpočtu
Josef Mažár : požádal o doslovný opis : navrhl, aby na akci dokončení ulice Příční, kde je doplatek 1
300 000Kč a zámek 4 000 000 Kč byl proveden kompletní audit. Navrhl , aby se o tomto hlasovalo a
také ,aby bylo zaznamenáno jmenovité hlasování.
Starostka sdělila, že jmenovité hlasování je u všech bodů.
Dále uvedla: prodloužení ulice Příční vysoutěžená cena byla 3 685 217,20 Kč, vícepráce - 647
392,50Kč, méněpráce - 319 903,65 Kč, konečná cena byla 4 012 706, 05 Kč. Zvýšena cena o 8,89 %.
Starostka vyjmenovala všechny vícepráce co se týkaly prodloužení ulice Příční.
Poté se vyjádřila místostarostka, která upřesnila, že 4 000 000 Kč u zámku byly detailně řešeny na
předchozích zastupitelstvech, součástí byl i detailní materiál. Aktuálně je k dispozici znalecký
posudek a město prochází mediačním řízením.
Starostka dala hlasovat o nezávislém auditu.
V 18:12:43 předsedající zahájil hlasování o protinávrhu usnesení "PA2" (navrhovatel: "J. Mažár") v
tomto znění:

ZM ukládá RM objednat nezávislý audit těchto investičních akcí: Prodloužení ul. Příční a
Rekonstrukce zámku - krovy.
Hlasování
pro: (7) Mgr. Veronika Mikysková, Tomáš Ševčík, Dana Cashinová, Ing. Patrik Reichl MBA, Ing. Jiří Šedivý, Mgr.

Radovan Kovařík, Josef Mažár
proti (6) Josef Smolík, Jiří Strnad, Pavel Sapoušek, Ing. Věra Vráblíková, Gabriela Poppová, Bc. Jiří Makovský
zdržel se: (2) Mgr. Blanka Soukupová, Ing. Eliška Volná
nehlasoval: (0)
Návrh nebyl přijat

Zastupitel Sapoušek po hlasování uvedl, že momentálně objednat nezávislý audit těchto investičních
akcí je zbytečný.
Poté bylo pokračováno v dotazech od pana Mgr. Kovaříka.
Položka 6121 - 15 mil. Kč zámek - požádal o zaslání studii.
Místostarostka k tomuto uvedla, že studie momentálně dopracovává studentka na vysoké škole,
budou distribuovány dotazníky, dokončení se očekává nejpozději do konce června.
Další podklady co se týče zámku - byl poslán rozpočet, nebyly poslané projekty (dochází k revizi).
Aktualizovaný projekt a rozpočet bude součástí výběrového řízení na zhotovitele. Výběrové řízení se
bude týkat poloviny zámku (zámek byl rozdělen na dvě čísla popisná pro potřeby dotací) a také
přístupové cesty. Termín dokončení do 4 let. V letošní roce počítá s interierém zámku (omítky,
podlahy atd.). Město má požádáno i o dotace, viz materiál z předchozího jednání ZM.
Nyní se schvaluje rozpočet na rok 2024.
Proběhla rozsáhlá diskuze ohledně zámku a částky 15 mil Kč, viz zvukový záznam.
V 18:52:19 odešel Jiří Strnad, přítomno 14 zastupitelů.Aktualizovaný stav prezence:

Přítomni:
(14) Ing. Eliška Volná, Ing. Věra Vráblíková, Gabriela Poppová, Josef Smolík, Dana Cashinová, Bc. Jiří
Makovský, Josef Mažár, Mgr. Veronika Mikysková, Ing. Patrik Reichl MBA, Mgr. Blanka Soukupová, Pavel
Sapoušek, Tomáš Ševčík, Mgr. Radovan Kovařík, Ing. Jiří Šedivý
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Omluveni: (0)
Nepřítomni: (1) Jiří Strnad

V 18:54:12 přišel Jiří Strnad, přítomno 15 zastupitelů.Aktualizovaný stav prezence:

Přítomni:
(15) Ing. Eliška Volná, Ing. Věra Vráblíková, Gabriela Poppová, Josef Smolík, Dana Cashinová, Bc. Jiří
Makovský, Josef Mažár, Mgr. Veronika Mikysková, Ing. Patrik Reichl MBA, Mgr. Blanka Soukupová, Pavel
Sapoušek, Tomáš Ševčík, Mgr. Radovan Kovařík, Ing. Jiří Šedivý, Jiří Strnad

Omluveni: (0)
Nepřítomni: (0)

V 18:58:21 odešel Dana Cashinová, přítomno 14 zastupitelů.Aktualizovaný stav prezence:

Přítomni:
(14) Ing. Eliška Volná, Ing. Věra Vráblíková, Gabriela Poppová, Josef Smolík, Bc. Jiří Makovský, Josef Mažár,
Mgr. Veronika Mikysková, Ing. Patrik Reichl MBA, Mgr. Blanka Soukupová, Pavel Sapoušek, Tomáš Ševčík,
Mgr. Radovan Kovařík, Ing. Jiří Šedivý, Jiří Strnad

Omluveni: (0)
Nepřítomni: (1) Dana Cashinová

V 19:00:34 přišel Dana Cashinová, přítomno 15 zastupitelů.Aktualizovaný stav prezence:

Přítomni:
(15) Ing. Eliška Volná, Ing. Věra Vráblíková, Gabriela Poppová, Josef Smolík, Bc. Jiří Makovský, Josef Mažár,
Mgr. Veronika Mikysková, Ing. Patrik Reichl MBA, Mgr. Blanka Soukupová, Pavel Sapoušek, Tomáš Ševčík,
Mgr. Radovan Kovařík, Ing. Jiří Šedivý, Jiří Strnad, Dana Cashinová

Omluveni: (0)
Nepřítomni: (0)

Dotace zámek : město má zažádané o dotaci ze státního fondu podpory investic a město míří na
iROP. Veškeré podrobné informaci ohledně dotacích na zámek se nachází v materiálech v radě
města.
Zastupitelka Cashinová požádala o zaslání veškeré komunikace a kopií žádosti 2021 -2023
dotace na zámek.
Do diskuze vstoupil občan █████. Viz zvukový záznam.
Zastupitelka Cashinová vznesla dotaz jak to vidí město z právního hlediska podepsat smlouvu, kde se
město zaváže a budou probíhat opravy na zámku, ale částka nebude kryta v rozpočtu.

Místostarostka uvedla, že toto bylo zkonzultováno s odborníkem, který je odborník na veřejné
zakázky.
Zastupitel Sapoušek uvedl, že rozpočet je jenom plán , může se stát, že se to nevyplatí vůbec.
Až proběhne výběrové řízení, město bude vědět vše potřebné.
Diskutováno ohledně toho , kolik bude stát celá oprava zámku.
Místostarostka uvedla, že všem zastupitelům byly zaslány rozpočty, zhotoveny na základě projektu
projektanta. Jednalo se o ceny loňského roku.
Byl dělán průzkum jak se nám vyvíjí vysoutěžené výběrové řízení, o tomto bylo jednáno i s JMK -
doba se jeví jako vhodná pro investice, nabídek firem bývá větší množství a vysoutěžená cena se
pohybuje okolo cen RTS.
Starostka uvedla, že TS letos přestěhováni nebudou, letos se bude chystat projektová dokumentace.
Zastupitel Jiří Šedivý osvětlil princip výběru dodavatele a na základě čeho.
Vyhlášena 10 minutová přestávka.
V 19:14:13 Ing. Eliška Volná podal procedurální návrh na přerušení jednání.
Jednání přerušeno 14.03.2024 v 19:14:25
Jednání obnoveno 14.03.2024 v 19:28:38
Dále byly řešeny otázky od Mgr. Kovaříka:
Obnova kulturních památek - kulturní předmět lavička 2 200 000Kč (jedná se o sochu před radnicí ,
materiál pískovec a bronz)
položka 6127- socha (jedná se o sochu Sv. Štěpána u kostela)
položka 5121- 85 000 Kč - osobní výdaje (jedná se o zástupy na hale), jedná se o dva zaměstnance
včetně odvodů
položka 5138- 400 000 Kč zboží (jedná se o nákup zboží )
položka 5169- 110 000 Kč služby (jedná se o revize elektriky, nářadí)
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Starostka uvedla, že hala byla postavena v roce 2016 a co se týká záruk tak ty už padly, jednalo se o
5-ti letou záruku.
položka 5171- hala projekt 2 500 000Kč( jedná se o odhadovanou cenu odhlučnění, byly osloveny dvě
firmy, město konečnou cenu zatím nedisponuje)
- 2 500 000Kč hřiště projekt - (jedná se o hřiště Novosady, patří to k parcipativnímu rozpočtu)
- 15 000 Kč posilovací přístroj (jedná se o údržbu strojů na hale)
položka 5011 - 902 000 Kč bazén - dva zaměstnanci včetně odvodů
Zateplení na bazéně bylo děláno v loni koncem léta, zatím město neeviduje žádnou úsporu. Toto je
sledováno.
bazén úpravy 718 000Kč -(jedná se o běžnou opravu technologií, započítána terasa)
položka 5169 - deratizace ( napsáno chybně, zde patří dezinsekce)
- starý obecní úřad (letos se bude pokračovat v další opravě střechy)
- VO Pasport - jedná se o celé Hrušovany veřejného osvětlení a opět je to pro digitální technickou
mapu
- park (světla budou přidány od sjezdu Na Hrádek až po kurty, jedná se o nové úsporné lampy)
- položka 5171- 500 000 Kč (projektová dokumentace rekonstrukce smuteční obřadní síně, oprava
vnitřních prostor)
- položka 5811- 40 000 Kč (jedná se o sociální pohřby)
- pasport vodovodu a kanalizace - opět pro digitální technickou mapu
položka 6121- prodloužení 1 300 000 Kč (jedná se o platbu ulice Příční, letos dojde k placení z
rozpočtu)
- částka 300 000 Kč Polní (řeší se odvod dešťové vody, řeší se kde budou retenční nádrže,
připomínkováno policií ČR, bude to obytná zóna)
6121 - 200 000Kč - Alfons Mucha - (kanalizace , vodovod - obnova na ulici Alfonse Muchy příprava
projektu), stejné ulice Sklepní a Výslunní
- ulice Lidická ( vizualizace , jednalo se i s občany Hrušovan, hledají se jiné cesty, kam uspořádat
autobusy)
- položka 5021 - 138 000 Kč Centrál -osobní výdaje, dohody (dohody na úklid prostor v Centrále)
- Centrál 7 000 000 Kč/(oprava , která probíhá a také na projektovou dokumentaci zbývajících
prostor ve spodu, jedná se o větší prostor a také o dva prostory k pronájmu)

V 20:03:54 odešel Pavel Sapoušek, přítomno 14 zastupitelů. Aktualizovaný stav prezence:

Přítomni:
(14) Ing. Eliška Volná, Ing. Věra Vráblíková, Gabriela Poppová, Josef Smolík, Bc. Jiří Makovský, Josef Mažár,
Mgr. Veronika Mikysková, Ing. Patrik Reichl MBA, Mgr. Blanka Soukupová, Tomáš Ševčík, Mgr. Radovan
Kovařík, Ing. Jiří Šedivý, Jiří Strnad, Dana Cashinová

Omluveni: (0)
Nepřítomni: (1) Pavel Sapoušek

V 20:04:52 přišel Pavel Sapoušek, přítomno 15 zastupitelů. Aktualizovaný stav prezence:

Přítomni:
(15) Ing. Eliška Volná, Ing. Věra Vráblíková, Gabriela Poppová, Josef Smolík, Bc. Jiří Makovský, Josef Mažár,
Mgr. Veronika Mikysková, Ing. Patrik Reichl MBA, Mgr. Blanka Soukupová, Tomáš Ševčík, Mgr. Radovan
Kovařík, Ing. Jiří Šedivý, Jiří Strnad, Dana Cashinová, Pavel Sapoušek

Omluveni: (0)
Nepřítomni: (0)

- položka 5171 - WC - (dveře na platební kartu a na mince , aby veřejné záchodky byly v provozu
celou dobu)

- položka 5169 - nákup ostatních služeb (odvoz FCC, úklid hromádek po městě)

Mgr. Kovařík zažádal o zaslání "hromádky" odpady za loňský rok.

- položka 5169- 420 000Kč odpady (jedná se o položku na černé skládky)

- částka 200 000 Kč oprava (jedná se o částku na opravu mobiliářů, laviček)
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- částka 622 000 Kč (jedná se o dva městské zaměstnance- zahradnictví, kteří práci vykonávají po
celý rok)

- 5139 - 600 000Kč (město má udělaný projekt na to kde budou vysazeny stromy)

- položka péče o vzhled obcí - zeleň (jedná se o zeleň, jsou to i jiné než technické služby)

- položka 5169-ošetření (vychází se z pasportizace)
Mgr. Kovařík zažádal o zaslání podkladů ohledně opravy v zeleni.

- položka 5171- 500 000 Kč opravy, udržování zeleň - starostka uvedla, že toto bude
zjištěno ohledně čeho se to týká

- položka 6121- 750 000 Kč projektová dokumentace (jedná se o TS, proj. dokumentace bude jak na
hospodářské budovy i kanceláře, součástí proj. dokumentace nebude kompostárna)

- kamery 100 000 Kč (bude se rozšiřovat kamerový systém z důvodu bezpečnosti ve městě)

- požární ochrana 200 000Kč(ve městě nejsou dobrovolní hasiči, příspěvek na náhradní zdroj na
elektriku)

- položka 5011- tajemník uvedl, že se jedná o 17 zaměstnanců včetně všech nákladů

-865 000 Kč ostatní služby (jedná se o zpracování dat, mapový server, usnesení.cz, všechny aplikace,
které město využívá)

- 385 000 Kč sociální fond (fond pro zaměstnance, dříve FKSP)

- položka 5171- restaurováni (nymfa odkrytá na stropě na městském úřadě, nad schodištěm, výměna
vstupních dveří na městském úřadě)

- financování jednotlivé úvěry (podrobně vše popsáno v materiálech)

- přepojení vody na ulici Nádražní , částka 350 000 Kč (vilky směrem k Nádraží, došlo k připojení na
pitnou vodu)

- čerpací stanice ulice Drnholecká - výměna technologie 1 000 000 Kč. Jednatelem TS bylo sděleno,
že se předpokládá větší zatížení.

Proběhla diskuze ohledně přepojení pitné vody místní část Pastviny (dosud v rozpočtu
zakomponováno není).
Diskuze na náhradní zásobování pitné vody a na pravidelné rozbory pitné vody. Město zadalo rozbor
pitné vody.

Mgr. Kovařík : navrhl přidat do rozpočtu částku 8 mil. Kč na převaděč vodovodu Pastviny. Zažádal o
zaslání podkladů ohledně vodovodu Pastviny.

Vznesen dotaz od Ing. Reichla ohledně kanalizace za řekou.

Starostka k tomuto uvedla, že město by chtělo začít s kanalizací souběžně s Lidlem.

Proběhla diskuze ohledně uzavření smlouvy s Lidlem.
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Ing. Reichl : z důvodu, že Lidl nekomunikuje , navrhl vypovězení smlouvy s Lidlem ohledně
kanalizace a město začalo stavět kanalizaci na své náklady.

Stavební povolení bylo Lidlu vydáno a termín byl stanovení do konce roku 2024.

Diskuze na téma - projektová dokumentace část Lidl.

Starostka uvedla , že stavební povolení je vydáno od Jevišovky na odbočku na Vapas.

Vznesla dotaz zastupitelka Cashinová :

Výdaje - činnost místní správy - dotazovala se ohledně pořízení skeneru pro stavební úřad.

Tajemník uvedl, že je nový stavební zákon , podmínky pro skenování proj. dokumentací by se jednalo
o vysoké výdaje . Ze začátku by mělo být jedno skenovací místo v kraji a poté by měly být vybaveny
stavební úřady těmito skenery. Dodnes není dospecifikováno. Z tohoto důvodu peníze na skenery
nebyly zadány do rozpočtu.

Ing. Reichl citoval ze smlouvy mezi Lidlem a městem :

Doložka platnosti právního úkonu o uzavření této smlouvy rozhodla RM usnesením č. 1511/22 ze dne
30.5.2022.

Zastupitelka Cashinová navrhla přestávku na 5 minut.
V 20:19:34 Ing. Eliška Volná podal procedurální návrh na přerušení jednání.
Jednání přerušeno 14.03.2024 v 20:19:39Jednání obnoveno 14.03.2024 v 20:28:43
Diskuze ohledně územního řízení bylo sděleno, že toto má na starosti zaměstnanec pan ███████.
Starostka sdělila, ze v projektové dokumentaci je i část s Lidlem, ale v povolení je tato část
vypuštěna, protože toto povolení má Lidl, město zaplatilo pouze svojí část.
Dále starostka sdělila, že město nezapojilo v rozpočtu do investic, peníze jsou ve financování.
Ohledně projektové dokumentace Lidl - bylo zastupitelům zasláno e-mailem.
V 20:36:40 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Eliška Volná") v tomto
znění:

ZM schvaluje rozpočet města pro rok 2024 takto: Celkové příjmy rozpočtu ve výši 109 839
100 Kč, Financování ve výši 42 039 300 Kč, Celkové výdaje rozpočtu ve výši 151 878 400
Kč.
ZM schvaluje Rozpočet na rok 2024, tak jak byl zveřejněn.
ZM bere na vědomí rozpis Rozpočtu na rok 2024.
ZM schvaluje závazné ukazatele dle tabulky č.1, 2 v tabulkové části materiálu Návrh
Rozpočtu města na rok 2024.
ZM schvaluje, že ve výdajové stránce rozpočtu nesmí být jednotlivými příkazci operací
překročen jim stanovený objem provozních a investičních výdajů dle jednotlivých
paragrafů schváleného rozpočtu pro rok 2024. V rámci paragrafů se změna v jednotlivých
položkách výdajů kromě mzdových povoluje provést RM v rámci Rozpočtového opatření.
ZM zmocňuje RM ke schvalování rozpočtových opatření, týkajících se zapojení účelových
dotací do rozpočtu města.
ZM pověřuje starostku k 31.12. provést rozpočtové opatření k rozpočtu za rok 2024 pro
operace, které vzniknou za období od data 15. 3. 2024 do 31. 12. 2024 zejména pro tyto
rozpočtové změny:
Upřesnění výše transferů v případech jejich vypořádání nebo z jiných důvodů, předběžné
opatření se schvaluje na změny výdajové i příjmové položky transferů nebo položky
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finančního vypořádání.
Výdaje k odvracení škod, prevenci havárií, řešení havárií a živelních pohrom, výdaje ve
stavu nouze, výdaje na vyměřené pokuty, výdaje dle pravomocného rozhodnutí soudu a
další výdaje, kde může dojít ke škodám z důvodu časového prodlení. Změny rozpočtu v
důsledku upřesnění členění dle rozpočtové skladby v případech přesunu příjmů, výdajů a
financování.
Hlasování
pro: (8) Ing. Věra Vráblíková, Josef Smolík, Mgr. Blanka Soukupová, Gabriela Poppová, Bc. Jiří Makovský, Jiří

Strnad, Ing. Eliška Volná, Pavel Sapoušek

proti (7) Ing. Patrik Reichl MBA, Ing. Jiří Šedivý, Mgr. Veronika Mikysková, Mgr. Radovan Kovařík, Josef Mažár,
Dana Cashinová, Tomáš Ševčík

zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-7-1/24
zodpovídá: ████████████████████
termín: 15. 4. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 20:39:23

12. Poskytnutí programové dotace "Podpora sportu ve městě
Hrušovany nad Jevišovkou v roce 2024" (bod číslo 12)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná, zpracovatel Mgr. Blanka Soukupová

Projednávání bodu bylo zahájeno v 20:39:28 (zvuk. záznam 3:37:01 - 3:48:18)

Důvodová zpráva:

Předkládám žádosti o dotace z programu "Podpora sportu ve městě Hrušovany nad Jevišovkou v roce
2024". Termín pro podání žádosti byl do 20.2.2024 a k rozdělení dle Základního rámce podpory na
rok 2024 je 900.000 tis. Kč.

Dne 19.2.2024 podal Spolek volejbalu Hrušovany nad Jevišovkou žádost 198.000 Kč na pravidelnou
činnost v roce 2024. Žádost, plánovaný rozpočet, akce pořádané a návštěvované spolkem, seznam
členů, jsou přílohou.
Dne 15.2.2024 podal žádost Tenisový klub Bejlek, z.s., který žádá o 220.000 Kč na pravidelnou
činnost v roce 2024. Žádost, rozpočet, počty členů a soutěže, soupisy turnajů a akce pořádané
spolkem, jsou přílohou.
Dne 19.2.2024 podal žádost TJ Cukrovar Hrušovany nad Jevišovkou, který žádá o 600.000 Kč na
pravidelnou činnost. Žádost, rozpočet, plán údržby, akce fotbalového klubu, soupisky družstev a
členů, jsou přílohou.

Od 1.1.2024 novela zákona o obcích 418/2023 upravuje i vyhrazené pravomoci zastupitelstva v
majetkové a finanční oblasti, konkrétně navyšuje stanovené finanční limity. Hranice pro finanční
plnění v oblasti poskytování darů se ze stávající částky 20 000 Kč navyšuje na částku 100 000 Kč, v
oblasti poskytování dotací a návratných finančních výpomocí se stávající hranice 50 000 Kč zvyšuje
na částku 250 000 Kč. K navýšení limitu z 20 000 Kč nově na 100 000 Kč pak dojde i v případě
rozhodování o vzdání se práva a prominutí dluhu, zastavení movitých věcí nebo práv a postoupení
pohledávky.

V letošním roce předkládám i nižší dotace než 250 000 Kč ke schválení zastupitelstvu, a to z důvodu,



21 / 36

že ke schválení programu "Podpora sportu ve městě Hrušovany nad Jevišovkou v roce 2024" došlo
ještě před novelou a řídícím orgánem je zastupitelstvo.

Doplnění 14.3.2024: Bod byl doplněn o návrh smlouvy a usnesení k této smlouvě na dotaci na nákup
vřetenové sekačky a vertikutátoru pro TJ Cukrovar Hrušovany nad Jevišovkou, jejíž pořizovací
náklady jsou 28.480 EUR (dodavatel ze Slovenska; 23.800 sekačka, 2.340 vertikutátor). S tímto
výdajem se počítá v rozpočtu v paragrafu 3419 "Ostatní tělovýchovná činnost"(viz. návrh rozpisu
rozpočtu - samostatný řádek)
Stanoviska a doporučení poradních orgánů/odborů:

Žádosti byly předloženy dne 27.2.2024 finančnímu výboru, který navrhuje zastupitelstvu schválit
částky dotací, dle přiložené tabulky:

Sportovní
klub

Udržovaná plocha Děti Hodnota
dotace
určena

dle
kritérií

Požadovaná
hodnota
dotace

FV
navrhuje
hodnotu
dotace

Výměra
(m2)

Podíl
klubu

Hodnota
dotace

(Kč)
Počet Podíl

klubu
Hodnota
dotace

(Kč)

Volejbal 1 219 0,07 30
444,56 31 0,21 93

624,00
124

068,56 198 000,00 124
069,00

Tenis 2 760 0,15 68
931,07 42 0,28 126

846,00
195

777,07 220 000,00 195
777,00

Fotbal 14 039 0,78 350
624,38 76 0,51 229

530,00
580

154,38 600 000,00 580
154,00

Celkem 18 018 1 450
000,00 149 1 450

000,00
900

000,00
1 018

000,00
900

000,00

Diskuze zahájena v 20:39:28
Mgr. Soukupová uvedla, že všechny žádosti od jednotlivých spolků byly dodány v termínu.
Dále upozornila, že od 1.1.2024 upravuje novela zákona o obcích i vyhrazené pravomoci
zastupitelstva v majetkové i finanční oblasti a dochází k navýšením finančních limitů, dary z 20 tisíc
Kč na 100 tisíc Kč, v oblasti dotací návratných finančních výpomocí se stávající hranice 50 000 Kč
zvyšuje na částku 250 000 Kč.
Žádosti byly předloženy do 27.2.2024 finančnímu výboru.
Finální částky se nachází v posledním sloupci tabulky, upozornila na to, že se v materiálech nachází
všechny potřebné přílohy, které zastupitelstvo potřebuje od jednotlivých klubů (seznamy dětí).
Jednotlivé dotace činí pro volejbal - 124 069 Kč, tenis - 195 777 Kč a fotbal -580 154 Kč.
V návrhu se nachází 3 usnesení.
Tajemník upozornil na to , že materiál byl dnešního dne doplněn o poskytnutí dotace TJ Cukrovar
Hrušovany na vřetenovou sekačku, tato částka je v rozpočtu, který byl schválen. Pouze byla
nachystána smlouva, která se poskytne TJ Cukrovar. Sekačka zakoupena na Slovensku, proto
usnesení nachystáno v EUR. Město může převádět eura i když nedisponuje eurovým účtem (menší
poplatek.).
V 20:45:51 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Blanka Soukupová") v
tomto znění:

ZM schvaluje poskytnutí dotace na provoz z dotačního programu „Podpora sportu ve
městě Hrušovany nad Jevišovkou v roce 2024“ Spolku Volejbalu Hrušovany nad
Jevišovkou, IČO: 45670960, ve výši 124 069 Kč. Schvaluje Veřejnoprávní smlouvu č.
2/2024 a pověřuje starostku podpisem smlouvy.

Přílohy k usnesení:
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vzorová smlouva.pdf

Hlasování

pro:
(14) Ing. Věra Vráblíková, Josef Smolík, Bc. Jiří Makovský, Jiří Strnad, Tomáš Ševčík, Gabriela Poppová, Ing.
Patrik Reichl MBA, Ing. Eliška Volná, Mgr. Blanka Soukupová, Pavel Sapoušek, Mgr. Radovan Kovařík, Josef
Mažár, Ing. Jiří Šedivý, Dana Cashinová

proti (0)
zdržel se: (1) Mgr. Veronika Mikysková
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-8-1/24
zodpovídá: ██████████████
termín: 28. 3. 2024

V 20:46:19 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "B" (navrhovatel: "Blanka Soukupová") v
tomto znění:

ZM schvaluje poskytnutí dotace na provoz z dotačního programu „Podpora sportu ve
městě Hrušovany nad Jevišovkou v roce 2024“ Tenisovému klubu BEJLEK Hrušovany nad
Jevišovkou, z.s., IČO: 22895141, ve výši 195 777 Kč. Schvaluje Veřejnoprávní smlouvu č.
3/2024 a pověřuje starostku podpisem smlouvy.

Přílohy k usnesení:

vzorová smlouva.pdf

Hlasování

pro:
(15) Ing. Věra Vráblíková, Tomáš Ševčík, Bc. Jiří Makovský, Gabriela Poppová, Ing. Jiří Šedivý, Mgr. Blanka
Soukupová, Jiří Strnad, Josef Smolík, Josef Mažár, Pavel Sapoušek, Ing. Patrik Reichl MBA, Mgr. Radovan
Kovařík, Dana Cashinová, Ing. Eliška Volná, Mgr. Veronika Mikysková

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-9-1/24
zodpovídá: ██████████████
termín: 28. 3. 2024

V 20:46:47 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "C" (navrhovatel: "Blanka Soukupová") v
tomto znění:

ZM schvaluje poskytnutí dotace na provoz z dotačního programu „Podpora sportu ve
městě Hrušovany nad Jevišovkou v roce 2024“ TJ Cukrovar Hrušovany nad Jevišovkou,
z.s., IČO: 45670218, ve výši 580 154 Kč. Schvaluje Veřejnoprávní smlouvu č. 4/2024 a
pověřuje starostku podpisem smlouvy.

Přílohy k usnesení:

vzorová smlouva.pdf

Hlasování
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pro:
(15) Mgr. Blanka Soukupová, Ing. Patrik Reichl MBA, Josef Smolík, Gabriela Poppová, Bc. Jiří Makovský, Ing.
Eliška Volná, Ing. Věra Vráblíková, Ing. Jiří Šedivý, Jiří Strnad, Mgr. Veronika Mikysková, Tomáš Ševčík,
Mgr. Radovan Kovařík, Dana Cashinová, Josef Mažár, Pavel Sapoušek

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-10-1/24
zodpovídá: ██████████████
termín: 28. 3. 2024

V 20:47:18 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "D" (navrhovatel: "Blanka Soukupová") v
tomto znění:

ZM schvaluje poskytnutí dotace na pořízení vřetenové sekačky MALAK 1840 a 2 ks
vertikutátoru MALAK 1840 TJ Cukrovar Hrušovany nad Jevišovkou, z.s., IČO: 45670218,
ve výši 28.480 EUR. Schvaluje Veřejnoprávní smlouvu č. 6/2024 a pověřuje starostku
podpisem smlouvy.

Přílohy k usnesení:
veřejnoprávní smlouva 2024-.docx

Hlasování

pro:
(13) Ing. Patrik Reichl MBA, Dana Cashinová, Mgr. Blanka Soukupová, Josef Smolík, Ing. Eliška Volná, Bc.
Jiří Makovský, Gabriela Poppová, Tomáš Ševčík, Ing. Věra Vráblíková, Mgr. Radovan Kovařík, Pavel
Sapoušek, Jiří Strnad, Josef Mažár

proti (0)
zdržel se: (2) Mgr. Veronika Mikysková, Ing. Jiří Šedivý
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-11-1/24
zodpovídá: ██████████████
termín: 28. 3. 2024

Po hlasování vstoupil do diskuze občan ██████ohledně dotačních programů. (změna dotačních
programů, nová koncepce dotačních titulů ).
Změna dotačních programů - toto má na starosti finanční výbor.

Starostka vyzvala občana █████ k doložení koncepce dotačních programů.

Projednávání bodu bylo ukončeno v 20:50:45

13. Poskytnutí programové dotace "Prevence a požární ochrana -
příspěvek profesionálním hasičům v Hrušovanech nad Jevišovkou v
roce 2024" (bod číslo 13)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná, zpracovatel :Mgr. Blanka Soukupová

Projednávání bodu bylo zahájeno v 20:50:50 (zvuk. záznam 3:48:23 - 3:49:21)

Důvodová zpráva:
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Dne 27.2.2024 podal HZS JMK žádost o investiční dotaci z programu "Prevence a požární ochrana -
příspěvek profesionálním hasičům v Hrušovanech nad Jevišovkou v roce 2024", ve výši 200.000 Kč.
Město Hrušovany nad Jevišovkou nemá vlastní jednotku, která by splňovala ustanovení § 68 zák. č.
133/1985 Sb. o požární ochraně a proto se obrací o pomoc při dalším rozvoji hasičské stanice v
Hrušovanech nad Jevišovkou. Dotace dle žádosti by byla použita na vybudování náhradního zdroje,
který je nezbytný v případě výpadku dodávky elektrické energie. Předpokládaný rozpočet je 550.000
Kč.

Od 1.1.2024 novela zákona o obcích 418/2023 upravuje vyhrazené pravomoci zastupitelstva v
majetkové a finanční oblasti, konkrétně navyšuje stanovené finanční limity. Hranice pro finanční
plnění v oblasti poskytování darů se ze stávající částky 20 000 Kč navyšuje na částku 100 000 Kč, v
oblasti poskytování dotací a návratných finančních výpomocí se stávající hranice 50 000 Kč zvyšuje
na částku 250 000 Kč. K navýšení limitu z 20 000 Kč nově na 100 000 Kč pak dojde i v případě
rozhodování o vzdání se práva a prominutí dluhu, zastavení movitých věcí nebo práv a postoupení
pohledávky.

V letošním roce předkládám i nižší dotaci než 250 000 Kč ke schválení zastupitelstvu, a to z důvodu,
že ke schválení programu "Prevence a požární ochrana - příspěvek profesionálním hasičům v
Hrušovanech nad Jevišovkou v roce 2024"" došlo ještě před novelou a řídícím orgánem je
zastupitelstvo.
Stanoviska a doporučení poradních orgánů/odborů:

Žádost byla projednána FV dne 27.2.2024 a navrhuje zastupitelstvu schválit dotaci v požadované výši
200.000 Kč.
Diskuze zahájena v 20:50:50
V 20:51:39 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Eliška Volná") v tomto
znění:

ZM schvaluje investiční dotaci z programu "Prevence a požární ochrana - příspěvek
profesionálním hasičům v Hrušovanech nad Jevišovkou v roce 2024" HZS JMK, Zubatého
1, Brno, IČO: 70884099 na vybudování náhradního zdroje na hasičské stanici v
Hrušovanech nad Jevišovkou ve výši 200.000 Kč. Schvaluje smlouvu o poskytnutí dotace č.
5/2024 a pověřuje starostku podpisem smlouvy.
Hlasování

pro:
(15) Jiří Strnad, Bc. Jiří Makovský, Ing. Věra Vráblíková, Josef Mažár, Ing. Eliška Volná, Gabriela Poppová,
Ing. Jiří Šedivý, Pavel Sapoušek, Mgr. Radovan Kovařík, Tomáš Ševčík, Mgr. Veronika Mikysková, Dana
Cashinová, Josef Smolík, Ing. Patrik Reichl MBA, Mgr. Blanka Soukupová

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-12-1/24
zodpovídá: ██████████████
termín: 28. 3. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 20:51:48

14. Cyklostezka po hrázi Jevišovkou - DSO Cyklostezka Brno -
Vídeň (bod číslo 14)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná, zpracovatel : Ing. Eliška Volná
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Projednávání bodu bylo zahájeno v 20:51:53 (zvuk. záznam 3:49:26 - 4:00:30)

Důvodová zpráva:

Ke schválení jsou předkládána usnesení k realizaci cyklostezky - Hrušovany nad Jevišovkou -
Jevišovka po hrázi Jevišovky.
Investorem stavby bude Cyklistická stezka Brno - Vídeň, dobrovolný svazek obcí, IČO: 75045974 se
sídlem Masarykova 100, 66701 Židlochovice. Tento způsob realizace cyklostezky provedl svazek už i
u jiných projektů měst a obcí. Město Hrušovany nad Jevišovkou i Obec Jevišovka jsou členy tohoto
DSO. Po skončení udržitelnosti projektu (5 let) bude cyklostezka převedena do majetku Města
Hrušovany nad Jevišovkou a Obce Jevišovka.
Na stavbu je zpracována projektová dokumentace a vydáno stavební povolení v právní moci. Pro
podání žádosti o dotaci však DSO potřebuje nejpozději do konce března schválit příslib
spolufinancování ve výši "vlastních prostředků" na projekt (viz. níže) a příslib poskytnutí bezúročné
půjčky, která by pokryla dobu od počátku realizace po proplacení žádostí o platbu dotace. Dotace by
měla být ve výši 85% nákladů akce, vlastní podíl pak 15%. Podle délky cyklostezky na území obce
jsou pak podíly obcí následující:
Město Hrušovany nad Jevišovkou 88%:
- spolufinancování ve výši 15% tj. 7 525 000 Kč
- bezúročná půjčka na 1 rok ve výši 17 600 000 Kč
Obec Jevišovka 12%:
- spolufinancování ve výši 15% tj. 1 025 000 Kč
- bezúročná půjčka na 1 rok ve výši 2 400 000 Kč
Usnesení musí být schváleno do konce března 2024.
Diskuze zahájena v 20:51:53
Starostka uvedla, že se nachází usnesení, která jsou potřeba schválit, proto, aby město mohlo DSO
zastupovat a vyřizovat za město dotace.
Celková částka je 41 621 597,60 Kč bez daně , délka 2 742m. (částka je vyšší z důvodu
protipovodňového opatření a také z důvodu vjíždění těžkých vozidel 32 tun ). Šířka má být 3 metry
plus krajnice. Dojde ke zvednutí z jedné strany.
V 20:59:14 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Eliška Volná") v tomto
znění:

ZM schvaluje příslib pro Cyklistickou stezku Brno - Vídeň, dobrovolný svazek obcí, IČO:
75045974 se sídlem Masarykova 100, 66701 Židlochovice na spolufinancování výstavby
nové části cyklostezky Brno-Vídeň v úseku Hrušovany nad Jevišovkou - Jevišovka ve výši
vlastních zdrojů celkových nákladů projektu v předpokládané výši cca 7 525 000 Kč.
Hlasování

pro:
(15) Ing. Patrik Reichl MBA, Ing. Jiří Šedivý, Mgr. Veronika Mikysková, Bc. Jiří Makovský, Josef Mažár, Ing.
Věra Vráblíková, Jiří Strnad, Josef Smolík, Tomáš Ševčík, Gabriela Poppová, Mgr. Radovan Kovařík, Ing.
Eliška Volná, Dana Cashinová, Pavel Sapoušek, Mgr. Blanka Soukupová

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-13-1/24
zodpovídá: Ing. Eliška Volná
termín: 31. 3. 2024

V 21:00:02 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "B" (navrhovatel: "Eliška Volná") v tomto
znění:
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ZM schvaluje příslib pro Cyklistickou stezku Brno - Vídeň, dobrovolný svazek obcí, IČO:
75045974 se sídlem Masarykova 100, 66701 Židlochovice na poskytnutí bezúročné půjčky
na realizaci nové části cyklostezky Brno-Vídeň v úseku Hrušovany nad Jevišovkou -
Jevišovka v předpokládané výši 17.600.000,- Kč, a to na dobu 1 roku a převzetí
vybudovaného úseku na katastru města do majetku města po době udržitelnosti 5 let.
Hlasování

pro:
(15) Ing. Patrik Reichl MBA, Ing. Eliška Volná, Jiří Strnad, Gabriela Poppová, Bc. Jiří Makovský, Ing. Věra
Vráblíková, Tomáš Ševčík, Ing. Jiří Šedivý, Pavel Sapoušek, Josef Smolík, Mgr. Veronika Mikysková, Dana
Cashinová, Mgr. Blanka Soukupová, Josef Mažár, Mgr. Radovan Kovařík

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-14-1/24
zodpovídá: Ing. Eliška Volná
termín: 31. 3. 2024

V 21:00:39 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "C" (navrhovatel: "Eliška Volná") v tomto
znění:

ZM ukládá starostce zajistit podrobné podklady k připravované akci - nové části
cyklostezky Brno-Vídeň v úseku Hrušovany nad Jevišovkou - Jevišovka včetně způsobu
financování.
Hlasování

pro:
(15) Ing. Věra Vráblíková, Ing. Eliška Volná, Gabriela Poppová, Ing. Patrik Reichl MBA, Jiří Strnad, Mgr.
Veronika Mikysková, Tomáš Ševčík, Bc. Jiří Makovský, Josef Smolík, Mgr. Radovan Kovařík, Mgr. Blanka
Soukupová, Ing. Jiří Šedivý, Dana Cashinová, Pavel Sapoušek, Josef Mažár

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-15-1/24
zodpovídá: Ing. Eliška Volná
termín: 31. 12. 2024

V 21:01:12 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "D" (navrhovatel: "Eliška Volná") v tomto
znění:

ZM schvaluje součinnost s Cyklistickou stezkou Brno - Vídeň, dobrovolným svazkem obcí,
IČO: 75045974 se sídlem Masarykova 100, 66701 Židlochovice ve věci výstavby nové části
cyklostezky Brno-Vídeň v úseku Hrušovany nad Jevišovkou - Jevišovka včetně
spolufinancování, a to v rozpočtu roku 2024 na základě podrobnějších podkladů.
Hlasování

pro:
(15) Ing. Věra Vráblíková, Josef Smolík, Ing. Patrik Reichl MBA, Ing. Jiří Šedivý, Bc. Jiří Makovský, Gabriela
Poppová, Mgr. Veronika Mikysková, Ing. Eliška Volná, Pavel Sapoušek, Josef Mažár, Dana Cashinová, Jiří
Strnad, Mgr. Radovan Kovařík, Mgr. Blanka Soukupová, Tomáš Ševčík

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)
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Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-16-1/24
zodpovídá: Ing. Eliška Volná
termín: 31. 12. 2025

Projednávání bodu bylo ukončeno v 21:02:57

15. Obecně závazná vyhláška o nočním klidu - projednání žádostí o
doplnění vyhlášky (bod číslo 15)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná, zpracovatel Ing. Zdeněk Šalomon

Projednávání bodu bylo zahájeno v 21:03:02 (zvuk. záznam 4:00:35 - 4:12:10)

Důvodová zpráva:

Od poslední schválené Obecně závazné vyhlášky o nočním klidu (č. 6/2023 ze dne 19.12.2023) jsme
obdrželi 3 žádosti o doplnění vyhlášky (originály žádostí a více informací v příloze tohoto bodu),
které by všechny 3 měly proběhnout v areálu bývalého Western clubu na ulici Nádražní u č.p. 636:

1. Pořadatel/Spolupořadatel a žadatel: ██████████████████████████, Akce: Hudební akce
"Basstern (1. ročník)", v sobotu 25.5.2024, žádá o zrušení nočního klidu do 6 hod. tedy pro celou noc
2. Pořadatel i žadatel: █████████████, Akce: Koncert kapel Katapult a Zdenky Dukátové, v pátek
a sobotu 8. a 9. června 2024, akce do 1 hod. chce doplnit vyhlášku jako u jiných akcí do 1:30
3. Pořadatel i žadatel: ████████████ a motoklub Mountain Eagles, Akce: Motosraz, v pátek a
sobotu 19. a 20. července 2024

Všichni žadatelé byli informováni, že jejich žádost bude projednávána na jednání zastupitelstva dne
14.3.2024 a potvrdili, že se na toto jednání dostaví, aby mohli podat případné doplňující informace k
akcím.
Zapracování akcí je připravenou formou nové vyhlášky o nočním klidu (pro přehlednost). V návrhu
jsou uvedeny dvě formulace, pro případ, že by u akce Basstern bylo vyhověno:
- částečně (zrušen jen po dobu, jako u ostatních akcí, tedy do 1:30) - označeno jako ...v1 a návrh
usnesení "A" s příslušnou přílohou
- v celém rozsahu (zrušen noční klid pro daný den) - označeno jako ...v2 a návrh usnesení "B" s
příslušnou přílohou
Diskuze zahájena v 21:03:02
Tajemník informoval zastupitele, že od poslední schválené obecně závazné vyhlášky o nočním klidu
město obdrželo 3 žádosti o doplnění této vyhlášky. Všechny žádosti se týkají lokality Western club na
Nádražní ulici.
Všechny žádosti se nachází v přílohách.
První žádost je uveden jako pořadatel ███████████ , spolupořadatel - a žadatel o doplnění
vyhlášky ██████████████████v žádostech uvedeny adresy. V žádosti také uvedeno, že by se
mělo jednat o hudební akci, datum konání 25.5.2024- sobota. Zrušení nočního klidu po celou noc, do
6 hodin.
Druhá žádost , žadatel ██████████████ koncert kapel Katapult a Zdenky Dukátové, zkrácení
nočního klidu jako u ostatních akcí , běžná výjimka. Termín pátek, sobota 8.a 9.6.2024.
Třetí žádost , žadatel █████████████████████████termín motosraz , vystoupení skupin,
pátek , sobota 19.-20.7.2024.
Všichni žadatelé byly informováni , že jejich žádosti budou projednány na zastupitelstvu a že je také
možnost být přítomni na zastupitelstvu.
Dále tajemník doplnil, že jsou připraveny dvě usnesení, pouze jsou odlišeny přílohami usnesení.
Mgr. Kovařík , upozornil na to, že v článku 3 vyhlášky o nočním klidu - naplánované akce - je
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nesrovnalost ohledně hrušovanského koštu , který se koná v sobotu 27.4. a v této vyhlášce je
uvedena sobota 30.4. - pálení čarodějnic.
Došlo k hlasování o povolení výjimky do 1 :30 minut.
V 21:03:19 odešel Ing. Patrik Reichl MBA, přítomno 14 zastupitelů.

Aktualizovaný stav prezence:

Přítomni:
(14) Ing. Eliška Volná, Ing. Věra Vráblíková, Gabriela Poppová, Josef Smolík, Bc. Jiří Makovský, Josef Mažár,
Mgr. Veronika Mikysková, Mgr. Blanka Soukupová, Tomáš Ševčík, Mgr. Radovan Kovařík, Ing. Jiří Šedivý, Jiří
Strnad, Dana Cashinová, Pavel Sapoušek

Omluveni: (0)
Nepřítomni: (1) Ing. Patrik Reichl MBA

V 21:03:28 odešel Tomáš Ševčík, přítomno 13 zastupitelů.

Aktualizovaný stav prezence:

Přítomni:
(13) Ing. Eliška Volná, Ing. Věra Vráblíková, Gabriela Poppová, Josef Smolík, Bc. Jiří Makovský, Josef Mažár,
Mgr. Veronika Mikysková, Mgr. Blanka Soukupová, Mgr. Radovan Kovařík, Ing. Jiří Šedivý, Jiří Strnad, Dana
Cashinová, Pavel Sapoušek

Omluveni: (0)
Nepřítomni: (2) Ing. Patrik Reichl MBA, Tomáš Ševčík

V 21:08:37 přišel Ing. Patrik Reichl MBA, přítomno 14 zastupitelů.

Aktualizovaný stav prezence:

Přítomni:
(14) Ing. Eliška Volná, Ing. Věra Vráblíková, Gabriela Poppová, Josef Smolík, Bc. Jiří Makovský, Josef Mažár,
Mgr. Veronika Mikysková, Mgr. Blanka Soukupová, Mgr. Radovan Kovařík, Ing. Jiří Šedivý, Jiří Strnad, Dana
Cashinová, Pavel Sapoušek, Ing. Patrik Reichl MBA

Omluveni: (0)
Nepřítomni: (1) Tomáš Ševčík

V 21:13:01 přišel Tomáš Ševčík, přítomno 15 zastupitelů.

Aktualizovaný stav prezence:

Přítomni:
(15) Ing. Eliška Volná, Ing. Věra Vráblíková, Gabriela Poppová, Josef Smolík, Bc. Jiří Makovský, Josef Mažár,
Mgr. Veronika Mikysková, Mgr. Blanka Soukupová, Mgr. Radovan Kovařík, Ing. Jiří Šedivý, Jiří Strnad, Dana
Cashinová, Pavel Sapoušek, Ing. Patrik Reichl MBA, Tomáš Ševčík

Omluveni: (0)
Nepřítomni: (0)

V 21:14:26 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Eliška Volná") v tomto
znění:

ZM schvaluje Obecně závaznou vyhlášku o nočním klidu.
Hlasování

pro:
(15) Ing. Patrik Reichl MBA, Bc. Jiří Makovský, Mgr. Blanka Soukupová, Gabriela Poppová, Ing. Jiří Šedivý,
Josef Smolík, Pavel Sapoušek, Ing. Věra Vráblíková, Tomáš Ševčík, Mgr. Radovan Kovařík, Jiří Strnad, Dana
Cashinová, Ing. Eliška Volná, Josef Mažár, Mgr. Veronika Mikysková

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-17-1/24
zodpovídá: Ing. Zdeněk Šalomon
termín: 30. 4. 2024
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Projednávání bodu bylo ukončeno v 21:14:37

16. NRB Dohoda o narovnání (bod číslo 16)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná, zpracovatel: █████████████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 21:14:41 (zvuk. záznam 4:12:14 - 4:13:27)

Důvodová zpráva:

Předkládám ZM Dohodu o vypořádání vzájemných závazků vyplývajících ze Smlouvy o úvěru s účastí
prostředků Regionálního rozvojového fondu číslo 2022-2541-GU.
Důvodem předložení Dohody o vypořádání vzájemných závazků je, že v podkladech pro žádost o úvěr
bylo zaškrtnuto, že smlouva o úvěru bude zveřejněna v registru smluv. Vzhledem k tomu, že Město
Hrušovany nad Jevišovkou nemá povinnost ji zveřejňovat musí se tato skutečnost opravit ve stávající
smlouvě. Ve smlouvě o úvěru je totiž uvedeno, že Smlouva o úvěru nabývá účinnosti dnem jejího
uveřejnění v registru smluv.
Diskuze zahájena v 21:14:42
V 21:15:46 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Eliška Volná") v tomto
znění:

ZM schvaluje Dohodu o vypořádání vzájemných závazků vyplývajících ze Smlouvy o úvěru
s účastí prostředků Regionálního rozvojového fondu číslo 2022-2541-GU sepsanou s
Národní rozvojovou bankou, a.s. IČO:44848943 se sídlem Přemyslovská 2845/43, Žižkov,
130 00 Praha 3. Zároveň pověřuje starostku města podpisem předmětné Dohody.
Hlasování
pro: (9) Ing. Věra Vráblíková, Bc. Jiří Makovský, Mgr. Blanka Soukupová, Gabriela Poppová, Tomáš Ševčík, Ing.

Eliška Volná, Pavel Sapoušek, Josef Smolík, Jiří Strnad
proti (0)

zdržel se: (6) Ing. Patrik Reichl MBA, Dana Cashinová, Mgr. Veronika Mikysková, Mgr. Radovan Kovařík, Ing. Jiří
Šedivý, Josef Mažár

nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-18-1/24
zodpovídá: ████████████████████
termín: 15. 4. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 21:15:54

17. FV - roční plán na rok 2024 (bod číslo 17)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná, zpracovatel :Mgr. Blanka Soukupová

Projednávání bodu bylo zahájeno v 21:15:59 (zvuk. záznam 4:13:32 - 4:15:14)

Důvodová zpráva:

Předkládám ke schválení zastupitelstvu města Roční plán FV na rok 2024 v souladu s Jednacím
řádem výborů, který byl schválen na zasedání ZM č.7/2008 dne 4.9.2008,č. usnesení 148/08.

Roční plán FV při ZM Hrušovany nad Jevišovkou na rok 2024
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Pořadové číslo popis

1. Projednat návrh rozpočtu na rok 2024.

2. Posouzení žádostí od sportovních klubů a návrh přidělení dotací z rozpočtu města
sportovním klubům pro rok 2024.

3. Projednat roční hospodaření Města Hrušovany nad Jevišovkou – projednání
Závěrečného účtu pro příslušný rok.

4. Projednat Dotační programy a předložit k projednání v ZM na následující rok.

5. Úkoly ze zastupitelstva.

Stanoviska a doporučení poradních orgánů/odborů:

Roční plán FV na rok 2024 byl řádně projednán a schválen na jednání FV dne 27. 2. 2024.
Diskuze zahájena v 21:15:59
Z ročního plánu finančního výboru jsou dva body splněny, tři zatím nesplněny. Byl řádně projednán a
schválen na jednání FV dne 27.2.2024.
V 21:16:07 odešel Jiří Strnad, přítomno 14 zastupitelů.

Aktualizovaný stav prezence:

Přítomni:
(14) Ing. Eliška Volná, Ing. Věra Vráblíková, Gabriela Poppová, Josef Smolík, Bc. Jiří Makovský, Josef Mažár,
Mgr. Veronika Mikysková, Mgr. Blanka Soukupová, Mgr. Radovan Kovařík, Ing. Jiří Šedivý, Dana Cashinová,
Pavel Sapoušek, Ing. Patrik Reichl MBA, Tomáš Ševčík

Omluveni: (0)
Nepřítomni: (1) Jiří Strnad

V 21:17:10 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Blanka Soukupová") v
tomto znění:

ZM schvaluje Roční plán FV při ZM Hrušovany nad Jevišovkou na rok 2024.
Hlasování
pro: (7) Ing. Věra Vráblíková, Josef Smolík, Bc. Jiří Makovský, Gabriela Poppová, Mgr. Blanka Soukupová, Pavel

Sapoušek, Ing. Eliška Volná
proti (0)

zdržel se: (7) Ing. Patrik Reichl MBA, Dana Cashinová, Josef Mažár, Ing. Jiří Šedivý, Mgr. Radovan Kovařík, Mgr.
Veronika Mikysková, Tomáš Ševčík

nehlasoval: (0)

Návrh nebyl přijat

Projednávání bodu bylo ukončeno v 21:17:41
V 21:17:41 přišel Jiří Strnad, přítomno 15 zastupitelů.
Aktualizovaný stav prezence:

Přítomni:
(15) Ing. Eliška Volná, Ing. Věra Vráblíková, Gabriela Poppová, Josef Smolík, Bc. Jiří Makovský, Josef Mažár,
Mgr. Veronika Mikysková, Mgr. Blanka Soukupová, Mgr. Radovan Kovařík, Ing. Jiří Šedivý, Dana Cashinová,
Pavel Sapoušek, Ing. Patrik Reichl MBA, Tomáš Ševčík, Jiří Strnad

Omluveni: (0)
Nepřítomni: (0)
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18. FV - zápisy (bod číslo 18)
Předkladatel: Mgr. Blanka Soukupová, zpracovatel : Mgr. Blanka Soukupová

Projednávání bodu bylo zahájeno v 21:17:50 (zvuk. záznam 4:15:23 - 4:15:37)

Důvodová zpráva:

Předkládám ZM dva zápisy FV, jedná se o poslední zápis z roku 2023 a první zápis FV z roku 2024,
dle úkolu od ZM ze dne 9.3.2023, usnesení číslo UZ-9-1/23.

ZM ukládá předsedům finančního a kontrolního výboru předkládat zápisy ze svých schůzí na
nejbližších jednáních zastupitelstva a zařadit tento bod na pořad jednání.

V roce 2023 proběhlo celkem 7 jednání FV a všechny zápisy byly předloženy zastupitelstvu.
Diskuze zahájena v 21:17:50
Tento materiál je pouze na vědomí.
Zastupitelstvo bere materiály předložené k bodu č. 18 - FV - zápisy na vědomí.

Projednávání bodu bylo ukončeno v 21:18:04

19. Zápis z kontrolního výboru ZM 1/2024 (bod číslo 19)
Předkladatel: Pavel Sapoušek, zpracovatel: Pavel Sapoušek

Projednávání bodu bylo zahájeno v 21:18:07 (zvuk. záznam 4:15:40 - 4:17:10)

Důvodová zpráva:

Předkládám na vědomí zápis z jednání kontrolního výboru Zastupitelstva města Hrušovany nad
Jevišovkou.

Viz : příloha

- vyjádření k žádosti Městský úřad Znojmo, odbor životního prostředí
- e-mail od jednatele TS p. Makovského ze dne 24.1.2024
Diskuze zahájena v 21:18:07
Na základě usnesení zastupitelstva z roku 2023 byl dán kontrolnímu výboru úkol, tento úkol byl
splněn.
Tento materiál je také jenom na vědomí.
V 21:18:30 odešel Mgr. Veronika Mikysková, přítomno 14 zastupitelů.

Aktualizovaný stav prezence:

Přítomni:
(14) Ing. Eliška Volná, Ing. Věra Vráblíková, Gabriela Poppová, Josef Smolík, Bc. Jiří Makovský, Josef Mažár,
Mgr. Blanka Soukupová, Mgr. Radovan Kovařík, Ing. Jiří Šedivý, Dana Cashinová, Pavel Sapoušek, Ing. Patrik
Reichl MBA, Tomáš Ševčík, Jiří Strnad

Omluveni: (0)
Nepřítomni: (1) Mgr. Veronika Mikysková

Zastupitelstvo bere materiály předložené k bodu č. 19 - Zápis z kontrolního výboru ZM
1/2024 na vědomí.

Projednávání bodu bylo ukončeno v 21:19:37
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20. Zpráva o stavu veřejného pořádku k územnímu obvodu města
Hrušovany nad Jevišovkou (bod číslo 20)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná, zpracovatel : Ing. Eliška Volná

Projednávání bodu bylo zahájeno v 21:19:43 (zvuk. záznam 4:17:16 - 4:18:01)

Důvodová zpráva:

Předkládám ZM zprávu o stavu veřejného pořádku k územnímu obvodu města Hrušovany nad
Jevišovkou za rok 2023 od Obvodního oddělení Policie ČR.

Viz : příloha
Diskuze zahájena v 21:19:43
Zde se jedná o zprávu o tom kolik bylo v loňském roce trestných činů a přestupků . Trestné činy se
zvyšují, přestupky se mírně snížily.
- ze zprávy je zjištěno, že bylo 303 přestupků z toho 187 přestupků v dopravě.
V 21:19:50 přišel Mgr. Veronika Mikysková, přítomno 15 zastupitelů.

Aktualizovaný stav prezence:

Přítomni:
(15) Ing. Eliška Volná, Ing. Věra Vráblíková, Gabriela Poppová, Josef Smolík, Bc. Jiří Makovský, Josef Mažár,
Mgr. Blanka Soukupová, Mgr. Radovan Kovařík, Ing. Jiří Šedivý, Dana Cashinová, Pavel Sapoušek, Ing. Patrik
Reichl MBA, Tomáš Ševčík, Jiří Strnad, Mgr. Veronika Mikysková

Omluveni: (0)
Nepřítomni: (0)

Zastupitelstvo bere materiály předložené k bodu č. 20 - Zpráva o stavu veřejného pořádku k
územnímu obvodu města Hrušovany nad Jevišovkou na vědomí.

Projednávání bodu bylo ukončeno v 21:20:28

21. Změna výše odměn za výkon neuvolněných funkcí (bod číslo
21)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná, zpracovatel: Ing. Eliška Volná

Projednávání bodu bylo zahájeno v 21:20:31 (zvuk. záznam 4:18:04 - 4:19:34)

Důvodová zpráva:

V návaznosti na novelu zákona o obcích a změnu maximální výše odměn je navrženo od 1.4.2024
změnit jednotlivé odměny za výkon funkcí následovně:
neuvolněný místostarosta 35.000,-Kč (nyní 25.000,- Kč, max. dle zákonné úpravy 42.630,- Kč); člen
rady 7.000,- Kč (nyní 5.000,- Kč, max. dle zákonné úpravy 9.464,- Kč); člen zastupitelstva bez dalších
funkcí 2.000,- Kč (nyní 1.000,- Kč, max. dle zákonné úpravy 2.366,- Kč); člen zastupitelstva a zároveň
člen výboru 2.400,- Kč (nyní 1.600,- Kč, max. dle zákonné úpravy 3.930,- Kč); předseda výboru
3.000,- Kč (nyní 2.200,- Kč, max. dle zákonné úpravy 4.732,- Kč); člen výboru 1.000,- Kč (nyní 600,-
Kč, max. dle zákonné úpravy 3.930,- Kč); předseda komise 2.000,- Kč (nyní 1.200,- Kč, max. dle
zákonné úpravy 4.732,- Kč).
Diskuze zahájena v 21:20:31
V 21:21:47 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Eliška Volná") v tomto
znění:
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ZM v souladu s § 72 odst. 2 zákona o obcích a § 84 odst. 2 písm. n) a v) zákona o obcích
stanoví s platností od 1.4.2024 odměny za výkon jednotlivých funkcí neuvolněných členů
zastupitelstva města a odměny za výkon jednotlivých funkcí pro fyzické osoby, které
nejsou členy zastupitelstva obce takto: neuvolněný místostarosta 35.000,-Kč; člen rady
7.000,- Kč; člen zastupitelstva bez dalších funkcí 2.000,- Kč; člen zastupitelstva a zároveň
člen výboru 2.400,- Kč; předseda výboru 3.000,- Kč; člen výboru 1.000,- Kč; předseda
komise 2.000,- Kč.
Hlasování
pro: (6) Josef Smolík, Bc. Jiří Makovský, Gabriela Poppová, Ing. Eliška Volná, Mgr. Blanka Soukupová, Jiří Strnad
proti (5) Ing. Jiří Šedivý, Dana Cashinová, Ing. Patrik Reichl MBA, Pavel Sapoušek, Tomáš Ševčík
zdržel se: (4) Josef Mažár, Mgr. Veronika Mikysková, Mgr. Radovan Kovařík, Ing. Věra Vráblíková
nehlasoval: (0)

Návrh nebyl přijat

Odměny zůstávají ve stávající výši.
Projednávání bodu bylo ukončeno v 21:22:01

22. Jednací řád zastupitelstva města - nový, dle aktuální právní
úpravy (bod číslo 22)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná

Projednávání bodu bylo zahájeno v 21:22:07 (zvuk. záznam 4:19:40 - 4:21:50)

Důvodová zpráva:

V souvislosti se změnou zákona č. 128/2000 Sb. o obcích, která nabyla platnosti 1.1.2024 je
předkládán nový jednací řád zastupitelstva města. Navržené změny v jednacím řádu reflektují změnu
právní úpravy, a to:
- změnu termínu do kterého má být vyhotoven zápis z jednání zastupitelstva (§ 95 odst. 2) - z 10 dnů
na 15 dnů
- změnu termínu pro svolání zastupitelstva v případě, že je neusnášeníschopné (§92 odst. 3) - z 15 na
21 dnů
- vložení ustanovení do odstavce 2 článku 5 týkající se povinnosti zvolených ověřovatelů při
předčasném odchodu z jednání zastupitelstva (i když uvedené vychází již samotného ustanovení
ověřovatelem)
- drobné opravy v číslech právních ustanovení a formulacích - všechny změny jsou zvýrazněny šedou
barvou
Diskuze zahájena v 21:22:07
Tajemník uvedl, že tento nový návrh jednacího řádu zastupitelstva vychází z původního návrhu a
reaguje na změnu v zákoně o obcích , také na situaci ohledně ověřovatelů při předčasném ochodu z
jednání.
Přečteny jednotlivé změny v jednacím řádu.
V 21:24:08 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Eliška Volná") v tomto
znění:

ZM schvaluje Jednací řád Zastupitelstva města Hrušovany nad Jevišovkou, dle přílohy
tohoto usnesení.
Hlasování
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pro:
(15) Ing. Věra Vráblíková, Ing. Patrik Reichl MBA, Bc. Jiří Makovský, Ing. Eliška Volná, Mgr. Blanka
Soukupová, Gabriela Poppová, Pavel Sapoušek, Mgr. Radovan Kovařík, Mgr. Veronika Mikysková, Ing. Jiří
Šedivý, Josef Mažár, Dana Cashinová, Jiří Strnad, Tomáš Ševčík, Josef Smolík

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-19-1/24
zodpovídá: Ing. Zdeněk Šalomon
termín: 28. 3. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 21:24:17

23. Různé (bod číslo 23)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná

Projednávání bodu bylo zahájeno v 21:24:21 (zvuk. záznam 4:21:54 - 4:35:12)
Diskuze zahájena v 21:24:21
Termíny zastupitelstva:
Ing. Jiří Šedivý požádal o celoroční harmonogram ohledně konání zastupitelstva.
Starostka sdělila další termín, kdy se bude konat zastupitelstvo a to dne 13.6.2024. Harmonogram
bude probrán v radě města a poté bude všem zastupitelům zaslán.
Vypuštění rybníku Pošťák:
Diskuze na téma vypuštění rybníku Pošťák.
Dále zastupitel Ing. Jiří Šedivý požádal za rybářský spolek o to, aby byli předem informováni o tom,
pokud by se měl znovu Pošťák vypouštět.
Starostka sdělila, že k prvnímu upuštění rybníku došlo , protože uhnilo prkno a nechalo se dělat
nové.
Jednatelem TS bylo sděleno, že k druhému vypouštění rybníku došlo z důvodu toho, že bylo děláno
nové hradítko a nedopatřením se zvedla hladina. Nyní se udržuje stejná hladina.
Proběhla diskuze ohledně lokality ulice Zahradní, chodníky , cesty, město odmítlo převzít do svého
vlastnictví a starat se o to.
Starostka uvedla, že ohledně kontejneru na odpad, jsou objednané a budou dány do lokality
Zahradní.
Psí výběh :
Zastupitelka Cashinová vznesla dotaz ohledně psího výběhu.
Město by potřebovalo vytipovat nějakou vhodnou lokalitu, kde by mohl být psí výběh.
Upozornila na to, že zastupitelé dosud nedostali zprávu ohledně vyhodnocení územního plánu.
A také upozornila na strategický plán rozvoje sportu v Hrušovanech nad Jevišovkou.
Starostka konstatovala, že plán rozvoje sportu - zdravé sportovní město je ve schváleném a
zpracovaném Strategickém plánu, platný do roku 2027, začíná na str. 141.
Pálení odpadu :
Tomáš Ševčík se dotazoval ohledně pálení odpadu v sadu.
Zpráva ohledně pálení odpadu v sadu byla předložena kontrolním výborem , panem Sapouškem a
byla dnes čtena na zastupitelstvu.
Dojde k přestěhování na letiště, vše se třídí, drtí a poté to firma odváží. Nyní se bude vše odvážet a
pálit se nebude.
Kontrola městských budov:
Josef Mažár se dotazoval ohledně městského majetku.
Starostka sdělila, že ještě zůstává obejít kabiny tenisu, sportovní hala, ZŠ I. stupeň, skate park,
kabiny volejbalu, čistírnu odpadních vod, smuteční obřadní síň, kaple, garáže, zámek.
Mgr. Radovan Kovařík požádal o zodpovězení otázek , které byly položeny v roce 2023 ohledně
zámku.
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Starostka zopakovala , že příští zasedání zastupitelstva bude 13.6.2024.
Starostka ukončila zasedání zastupitelstva a poděkovala přítomným za účast.
Nedílnou součástí zápisu je zvukový záznam.
Zastupitelstvo bere materiály předložené k bodu č. 23 - Různé na vědomí.

Projednávání bodu bylo ukončeno v 21:37:39
Jednání ukončeno 14.03.2024 v 21:38:10
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Ověřeno ověřovateli:

1)   28. 3. 2024 08:56  Gabriela Poppová, v.r.

2)   28. 3. 2024 09:33  Pavel Sapoušek, v.r.

 
Podpisy odpovědných osob:

Starosta(ka):
 

Ing. Eliška Volná, v.r.

Místostarosta(ka):
 

Ing. Věra Vráblíková, v.r.
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